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Müdür Karabulut mesleğe veda etti Konya Şeker 
devler arasında Konya Emniyet Müdürü Mah-

mut Karabulut'a emekliliği nede-
niyle veda töreni düzenlendi. İl 

Emniyet Müdürlüğü bahçesinde-
ki törene Konya protokolü, polis 
teşkilatı mensupları, gazeteciler 
ve davetliler katıldı. Karabulut, 

görev yaptığı süre boyunca, 
en iyi şekilde Konya'ya hizmet 
etmeye çalıştıklarını belirterek, 

meslektaşlarından helallik istedi.   
n HABERİ SAYFA 4'TE

Platin Dergisi'nin bağımsız pazar araştırma şirketi IPSOS 
ile birlikte yürüttüğü “Türkiye’nin Global 100 Endeksi” 
2024 yılı araştırmasına göre Konya Şeker, ülkemizi ulus-
lararası arenada başarıyla temsil eden şirketler arasında 
yer aldı. Önceki yıllarda listede 79. sırada yer alan Konya 
Şeker, Türkiye’nin Global 100 Endeksi 2024 yılı listesinde 
62. sırada yer alarak 17 basamak birden yükselmiş oldu. 
Başkan Ramazan Erkoyuncu, bu başarının bütün üretici 
ortakların başarısı olduğunu söyledi.   n HABERİ SPOR'DA

MEDAŞ, ŞİVLİLİK 
GELENEĞİNİ YAŞATIYOR

KATLİAMA ORTAK OLMA 
ÇAĞRISINI YİNELEDİLER 

MEDAŞ, şivlilik geleneğini 
bu yıl da yaşatmayı ihmal 
etmedi. Genel müdürlük 
ve Konya’da bulunan 
işletmelerde düzenlenen 
etkinliklerde çocuklara şivlilik 
ikramları dağıtılarak onların 
bu özel günün heyecanını 
yaşamasına katkı sağlandı. 
n HABERİ SAYFA 2’DE

Saadet Partisi Konya Gençlik 
Kolları “katliama ortak 
olma” çağrısıyla 12. haftada 
Kültürpark’ta buluştu. İl Gençlik 
Kolları Yönetim Kurulu Üyesi 
Mustafa İlhan, “Katliama ortak 
olma diyerek iktidarı uyarmak 
için bugün on ikinci defa 
burada bir araya geldik” dedi. 
n HABERİ SAYFA 4’TE

Selçuk’a son 
teknoloji 
ekipman!        
n HABERİ SAYFA 3'TE

Bursa’da 
unutulmaz 
şivlilik etkinliği         
n HABERİ SAYFA 3'TE

95 milyon 
metreküp atık 
su arıtıldı                 
n HABERİ SAYFA 5'TE

Sis hayatı 
olumsuz 
etkiledi 
n HABERİ SAYFA 6'DA

Regaip bereketi yaşandı

Şehirde Regaip Kandili bereketi yaşandı. Regaip Kan-
dili coşkusu Konya’daki bütün camilerde yaşanırken, 
Sultan Selim Camisi'nde düzenlenen programda, İl 

Müftüsü Ali Öge'nin sohbetinin ardından Kur'an-ı Ke-

rim ve ilahiler okundu. Vali İbrahim Akın ve Büyük-
şehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, mübarek 
Regaip Kandili’nde Sultan Selim Camii'nde Konyalı-

larla bir araya geldi. n HABERİ SAYFA 2’DE

Altınekin’da 7 metre derinliğinde, 50 
metre çapında obruk oluştu. Sürü-
sünü araziye götüren Veysel Kaplan, 
Akıncılar Mahallesi'ndeki merada 50 
metre çapı ve 7 metre derinliği ölçülen 
obruğu fark ederek, durumu yetkilile-
re bildirdi.  n HABERİ SAYFA 4'TE

50 metre çapında 
yeni obruk oluştu

Canınızdan olmayın

PATLAMAYA NEDEN OLABİLİR 
KTO Karatay Üniversitesi Mühen-
dislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi 
Elektrik- Elektronik Mühendisliği 
Öğretim Görevlisi Mehmet Özbay, 

“Bu piller daha küçük hacimde 
daha fazla enerji stoklayabiliyor-
lar. Kimyasal özellikleri bakımın-
dan da farklılıklar barındıran bu 

piller, riskleri de beraberinde ge-
tirir. Üretici ve kullanıcı tarafından 
doğru bir şekilde kullanılmayan 
piller, patlama ve yanma olayları-

na neden olabilir” dedi.  
n HABERİ SAYFA 4'TE

ÇOK YAYGIN KULLANILIYOR
Elektrikli ev aletleri, elektrikli 
araç ve bisikletlerden pil şarj 
cihazlarına kadar hayatın bir-
çok alanında kullanılan lityum 

iyon piller, farklı sebeplere 
bağlı olarak yanıp patlayabi-
liyor. Özellikle yaz aylarında 

güneş ışığına direkt maruz bı-
rakılan scooterların patladığı 
haberleri gündemde sıkça ye-
rini aldı. Bu durum, tüm dünya-
nın yakıt noktasında evrildiği 
‘elektrikli araç’ hususunda da 

endişeye neden oldu. 

KTO Karatay Üniversitesi Elektrik- Elektronik Mühendisliği Öğr. Gör.  Mehmet Özbay, günü-
müzde her alanda yaygın olarak kullanılan lityum iyon pillerin yaratabileceği tehlikeliri anlattı

Türkiye’nin en büyük amatör 
spor kulüplerinden birisi 
olan Selçuklu Belediyespor 
Kulübü 2024 yılında da ulu-
sal ve uluslararası şampiyo-
nalarda elde ettiği başarı-
larla dikkat çekti. Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, 2024 yılında 
madalya kazanan sporcu ve 
antrenörlerini tebrik etti.  
n HABERİ SPOR 2’DE

Selçuklu 2024'e 
damga vurdu

Amaç çevreci bir
nesil yetiştirmek

‘Adaletsizlik 
giderilmeli’

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca ve İlçe Mil-
li Eğitim Müdürü Turan 
Kayacılar, doğa ile iç içe 
eğitim imkanı sunan Tabiat 
Mektebi’ni ziyaret etti. Kılca, 
burada eğitimler hakkında 
bilgi aldı. Çevreye duyarlı 
nesiller yetiştirmek temel 
hedefimiz diyen Kılca, 
“Tabiat Mektebi, çocukla-
rımızın doğayla buluştuğu, 
çevre bilinci kazandığı özel 
bir eğitim alanı” dedi.  
 nHABERİ SAYFA 3'TE

Gelecek Partisi Konya İl 
Başkanı Ahmet Arslan, EYT 
düzenlemesindeki Bağ-Kur 
ve sigorta prim gün farklılığı 
adaletsizliğinin bir an önce 
gidermesi gerektiğini söyle-
yerek çözüm önerisi sundu.  
n HABERİ SAYFA 5'TE

Mehmet Özbay



Konya'da, üç ayların başlangıcı 
ve Regaip Kandili nedeniyle asırlar-
dır devam eden “Şivlilik” geleneği, 
Necmettin Erbakan Üniversitesi’n-
de (NEÜ) çeşitli etkinliklerle kut-
landı. Gerçekleştirilen etkinlikler 
kapsamında, NEÜ personelinin ço-
cukları ile bir araya gelerek çeşitli 
ikramlarda bulunan NEÜ Rektörü 
Prof. Dr. Cem Zorlu, daha sonra üni-
versitenin öncülüğünde Sosyal İno-
vasyon Ajansı, Bilgehaneler ve Ka-
mer Koleji iş birliğiyle düzenlenen 
"Minik Şefler Atölyesi" etkinliğine 
katılarak minik öğrencilerle sohbet 
etti. 

NEÜ Rektörlük Binası’nda üni-
versitemiz yönetim kurulunun da 
katıldığı etkinlikte NEU PRESS KİDS 
markasının doğuşu ve ilk kitabı olan 
“Yedim Bitti” kapsamında minik 
misafirlere Şivliliğin önemi anlatıl-
dı ve NEÜ hakkında bilgiler verildi. 
Etkinlikte, Necmettin Erbakan Üni-
versitesi Turizm Fakültesi Gastrono-

mi ve Mutfak Sanatları Bölümü öğ-
retim üyesi Doç. Dr. Eda Güneş’in 
liderliğinde gerçekleştirilen Mutfak 
Atölyesi ile NEÜ Ahmet Keleşoğlu 
Eğitim Fakültesi Okul Öncesi Eği-
timi Ana Bilim Dalı öğretim üyesi 
Doç. Dr. Bengü Türkoğlu’nun lider-
liğinde düzenlenen Oyun ve Drama 
Atölyesi, minik öğrencilere unutul-
maz anlar yaşattı. Mutfak atölyesin-
de, “Yedim Bitti” kitabında yer alan 
21 tariften biri olan “Enerji Topçuk-
ları” çocuklar tarafından büyük bir 
özenle hazırlandı. Çocuklar, hem 
kadim mutfak kültürlerini tanıma 
fırsatı buldular hem de kullanılan 
kuruyemişlerin besin değerlerini 
öğrenerek sağlıklı atıştırmalıkların 
önemini keşfettiler. Minik misafirler, 
hijyen ve beslenme temalı eğlence-
li oyunlarla keyifli vakit geçirirken, 
Yazar Özlem Balcı Saban eşliğinde 
gerçekleştirilen etkileşimli kitap 
okuma atölyesiyle de hikâyelerin 
büyülü dünyasına adım attılar.

TOPLUMLAR GELENEKLERİNİ 
YAŞATARAK AYAKTA KALABİLİRLER

Gerçekleştirilen etkinlikler so-
nunda günün anlam ve önemi ile 
ilgili açıklamalarda bulunan NEÜ 
Rektörü Prof. Dr. Cem Zorlu, “Top-
lumlar geleneklerini yaşatarak 
ayakta kalabilirler. Şivlilik de yüz-
yıllardır devam eden Konya’ya özgü 
güzide bir gelenek. Bu da Konya’nın 
toplumsal gelenek derinliğinin ne 
kadar fazla olduğunu bizlere gös-
teriyor.  Geleneklerinin varlığı ve 
çokluğu o toplumun geçmişine ve 
tarihine ne kadar bağlı olduğunu da 
anlatır. Gelenekler kolayca oluşmaz. 
Geçmişinize ne kadar sahip çıkarsa-
nız, geleceğinizi o kadar iyi kurgula-
yabilirsiniz. Toplum ve millet olarak 
ayakta kalmanın en önemli bile-
şenlerinden birisi de geleneklerine 
sahip çıkmaktır. Yüzyıllardır süre 
gelen Şivlilik geleneği, daha da ge-
nişleyerek devam ediyor. Necmettin 
Erbakan Üniversitesi olarak bizler 

de bu geleneğin bir parçası olmak 
için etkinlikler yapıyor, gerçekleşti-
rilen etkinliklere katılım gösteriyo-
ruz” dedi.

ŞİVLİLİK ÇOCUKLARDA 
FARKINDALIK OLUŞTURUYOR
Şivlilik geleneğinin çocuklar-

da farkındalık oluşturmak için çok 
önemli bir yere sahip olduğunu ak-
taran Rektör Prof. Dr. Cem Zorlu, 
“Şivlilik, bizlere üç ayların, Rama-
zan Ayı’nın ve kandillerin habercisi. 
Ramazan, insanın bir sene içerisin-
deki kazanımlarını kat kat artıran 
bir dönem. Şivlilik ise Ramazan’a 
hazırlık. Ramazan Ayı’na giriş dersi-
nin zili. Konya’da çocuklarımızı işte 
bu şekilde Ramazan’a hazırlıyoruz. 
Bu nadide geleneğimizin bizden 
sonra da yüzyıllarca yaşaması te-
mennisi ile bu tür organizasyonları 
gerçekleştiren başta üniversitemiz 
personeline ve Konya Büyükşehir 
Belediye’mize teşekkür ederiz” diye 
konuştu. n HABER MERKEZİ

Konya’da Regaip Kandili ma-
nevi bir coşkuya sahne oldu. Re-
gaip Kandili dolayısıyla tarihi Sul-
tan Selim Camisi'nde düzenlenen 
programda, İl Müftüsü Ali Öge'nin 
sohbetinin ardından Kur'an-ı Ke-
rim ve ilahiler okundu. Program-
da, namaz sonrası cemaate ik-
ramlarda bulunuldu. Konya Valisi 
İbrahim Akın ve Konya Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, mübarek Regaip Kandili’nde 
Sultan Selim Camii'nde Konyalı-
larla bir araya geldi. Rahmet ve 
bereket kapılarının sonuna ka-
dar açıldığı müstesna bir geceyi 
Konyalılarla birlikte ihya etmenin 
hazzını yaşadıklarını belirten Baş-
kan Altay, “Sayın Valimizle birlikte 
Sultan Selim Camii’nde hemşeh-
rilerimizle buluşarak dualarımı-
zı birlikte semaya yükseltmenin 
mutluluğunu yaşadık. Birlik ve be-
raberlik içerisinde böylesine özel 
günleri ihya etmek kardeşlik bağ-
larını daha da güçlendiriyor. Üç ay-
ların müjdecisi Regaip Kandili’nin 

başta tüm dünya ve insanlığa için 
barış, huzur ve esenlik getirmesini 
temenni ediyorum” dedi.

SELÇUKLU’DA KANDİL BEREKETİ
Selçuklu’da kandil geleneği 

sürüyor. Selçuklu Belediye Başka-
nı Ahmet Pekyatırmacı, Selçuklu 
Merkez Camii’nde düzenlenen Re-
gaip Kandili programında vatan-
daşlarla bir araya gelerek onların 
kandil coşkusuna ortak oldu. Baş-

kan Pekyatırmacı namazın ardın-
dan vatandaşların kandilini tebrik 
etti. 

Başkan Pekyatırmacı’ya AK 
Parti Selçuklu İlçe Başkanı Arif 
Bağcı da eşlik etti. 

“HEMŞEHRİLERİMİZLE BİRLİKTE 
REGAİP KANDİLİ BEREKETİNE 

ORTAK OLDUK”
Böyle mübarek gecelerin tüm 

duaların kabul olmasına vesile 

olan manevi iklimler olduğuna 
vurgu yapan Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı: 
“Belediye olarak devam ettirdiği-
miz ve hemşehrilerimizle gönül 
birliği yaptığımız kandil buluşma-
ları geleneğimizi sürdürüyoruz. 
Selçuklu’nun birlik ve beraberliği-
ni pekiştiren ve hemşehrilerimizle 
hasbihal ettiğimiz bu programları-
mız ortak akılla Selçuklu’yu gele-
ceğe taşımamıza da vesile oluyor. 
Bu minvalde Selçuklu Merkez Ca-
mimizde tüm hemşehrilerimizle 
birlikte dua ettik ve edilen güzel 
dualara amin dedik. Yine bu ma-
nevi gecede İsrail’in zulmüne ma-
ruz kalan Gazzeli kardeşlerimiz 
için de dua ettik. İnşallah tez za-
manda bu insanlık trajedisinin de 
sona ermesini temenni ediyoruz. 
Rabbim ülkemize ve İslam alemi-
ne birlik, beraberlik ve huzur ver-
sin. Kıldığımız namazları ve ettiği-
miz duaları kabul etsin inşallah” 
ifadelerini kullandı. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

2 HABER

Meram Elektrik Dağıtım AŞ 
(MEDAŞ), Konya’ya özgü kültü-
rel değerlerden biri olan şivlilik 
geleneğini bu yıl da yaşatmayı 
ihmal etmedi. Genel müdürlük 
ve Konya’da bulunan işletme-
lerde düzenlenen etkinliklerde 
çocuklara şivlilik ikramları da-
ğıtılarak onların bu özel günün 
heyecanını yaşamasına katkı 
sağlandı. Yüzlerde oluşan te-
bessüm ve geleneksel değer-
lerin canlanması, etkinliğin an-
lamını bir kez daha pekiştirdi. 
Her yıl Regaip Kandili haftasın-
da gerçekleşen ve Konya kül-

türünün vazgeçilmezlerinden 
olan şivlilik, MEDAŞ’ın deste-
ğiyle bir kez daha çocukların 
hafızalarında güzel bir anı ola-
rak yer aldı. Çocuklara yönelik 
hazırlanan bu etkinlikler, hem 
kültürel mirası yaşatmak hem 
de bu mirası yeni nesillere ak-
tarmak açısından büyük önem 
taşıdı. MEDAŞ, bölgenin kül-
türel mirasını yaşatmanın yanı 
sıra toplumla bağlarını güçlen-
diren bu tür çalışmalara devam 
ederek, değerleri gelecek nesil-
lere aktarmayı sürdüreceğini 
ifade etti. n HABER MERKEZİ 

MEDAŞ, şivlilik geleneğini yaşatıyor

Şehirde Regaip Kandili bereketi yaşandı. Regaip Kandili coşkusu Konya’daki bütün camilerde yaşanırken, Sultan Se-
lim Camisi'nde düzenlenen programda, İl Müftüsü Ali Öge'nin sohbetinin ardından Kur'an-ı Kerim ve ilahiler okundu

Regaip Kandili 
bereketi yaşandı
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Dost Eli Derneği, Konya'nın 
asırlardır yaşattığı kültürel mirası 
şivlilik geleneğini, bu yıl da spon-
sor firmaların desteğiyle coşkuyla 
kutladı. Mübarek üç ayların baş-
langıcını simgeleyen bu anlamlı 
etkinlikte yine şehrin sokakları 
çocukların mutluluğu ile canlandı, 
minik kalplerde güzel bir hatıraya 
dönüştü. Dost Eli Derneği, gelenek 
haline getirdiği “Dosteli Şivlilik 
Organizasyonu’yla şehrin 10 fark-
lı adresinde çocuklara şekerleme 
ve hediye dağıtımında bulundu. 
Dağıtım noktaları arasında üniver-
siteler, hastaneler ve şehrin işlek 
caddeleri yer aldı. Dost Eli Derneği 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 

Seçer, etkinlik hakkında yaptığı 
açıklamada, “3 ayların başında 
Regaip Gecesi’nin gündüzünde, 
çocuklarımızın yaşadığı bu mut-
luluğa katkı sağlamaktan dolayı 
mutluyuz. Sponsor firmalarımızın 
hediyelerini, şehrin kalabalık nok-
talarından çocuklarımıza ulaştır-
dık, onların çantalarına bir dost eli 
dokunuşu hissettirdik. Konya’mız-
da paylaşma ve ikram geleneğimi-
zi yaşatmaktan dolayı memnunuz” 
dedi. Etkinlik kapsamında çocuklar 
coşkuyu doyasıya yaşarken, yetiş-
kinler de, şehrimize has güzel bir 
geleneğin yaşatılmasından duy-
dukları memnuniyeti dile getirdi. 
n HABER MERKEZİ

Şivlilik arabaları 
yine çok sevindirdi

NEÜ’de şivlilik coşkuyla kutlandı



Selçuk Üniversitesi Diş He-
kimliği Fakültesi bünyesine ka-
zandırılan son teknoloji ağız içi 
tarayıcı, 3D üretim sistemi ve 
12 yeni ünite, hastaların hizme-
tine sunuldu.

Hastaların ve hekimlerin 
konforunu artırmayı, öğrencile-
rin ise uygulamalı eğitimlerini 
daha donanımlı ve modern bir 
ortamda tamamlamalarını he-
defleyen Diş Hekimliği Fakül-
tesi, eğitim ve sağlık hizmetle-
rindeki kalitesini bir adım ileri 
taşıdı. 

Güçlü akademik kadrosu 
ve modern eğitim altyapısıyla 
Konya ili ve çevresine kaliteli 
sağlık hizmeti sunmaya devam 
ettiklerini belirten Diş Hekimli-

ği Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Gül 
Tosun, “Rektörlüğümüzün de 
katkılarıyla Fakültemize son tek-
nolojiyle donatılmış 12 adet has-

ta koltuğu, ağız içi tarayıcı ve 3D 
üretim sisteminin montajı ta-
mamlanarak hastalarımızın, he-
kimlerimizin ve öğrencilerimizin 

hizmetine sunuldu. Bu yatırım-
larla hem hastalarımızın tedavi 
süreçlerinde konforu artırmayı 
hem de diş hekimi adaylarının 

daha modern ve donanımlı bir 
ortamda uygulamalı eğitimlerini 
tamamlamalarını sağlamayı he-
defliyoruz” dedi.

3D ÜRETİM SİSTEMİYLE TEDAVİ 
KISA SÜREDE TAMAMLANIYOR

3D üretim sistemi hakkın-
da bilgi veren Dekan Yardımcı-
sı Prof. Dr. Ali Rıza Çetin, “Bu 
sistemin en büyük avantajı, 
tedavinin kısa sürede tamam-
lanmasıdır. Aynı zamanda hem 
oluşabilecek maliyet hem de 
hastayı rahatsız edici ölçü alma 
aşamaları ortadan kalkıyor. Böy-
lece süreç daha steril bir şekilde 
gerçekleşiyor. Ayrıca tasarımı 
kontrol etmek, tamamen heki-
min elinde olduğundan teknis-
yen ihtiyacı da minimuma iniyor. 
Toplam bir saat içerisinde diş 
yapımını tamamlayıp hastaya 
teslim etmek mümkün oluyor” 
diye konuştu. n HABER MERKEZİ

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca ve Karatay İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Turan Kayacılar, doğa 
ile iç içe eğitim imkanı sunan Tabiat 
Mektebi’ni ziyaret etti. Başkan Kıl-
ca, burada hem öğrenciler hem de 
eğitimcilerle bir araya gelerek eği-
timler hakkında bilgi aldı. Çevreye 
duyarlı nesiller yetiştirmek temel 
hedefimiz diyen Hasan Kılca; “Tabi-
at Mektebi, çocuklarımızın doğayla 
buluştuğu, çevre bilinci kazandığı 
özel bir eğitim alanı” dedi. Turan 
Kayacılar ise öğrencilerin Tabiat 
Mektebinde yeteneklerini keşfetme 
imkanı bulduğunu söyledi. Kara-
tay’da eğitim çağındaki çocukların 
kişisel gelişimlerine katkı sağlan-
masına yönelik olarak hayata ge-
çirilen Karatay Tabiat Mektebi’nde 
eğitimler sürüyor.

TABİAT MEKTEBİNDE 
DOĞAYLA İÇ İÇE EĞİTİM

Tabiat Mektebi’nde doğa sev-
gisini aşılamak, çevre bilincini 
artırmak ve alternatif eğitim mo-
dellerine katkı sunmak amacıyla 
çalışmalar yürütülüyor. Öğrenciler, 
burada çeşitli atölye çalışmaları, 
doğa yürüyüşleri ve grup etkinlik-
leriyle hem öğreniyor hem de ka-
liteli zaman geçiriyor. Karatay İlçe 
Milli Eğitim Müdürlüğü işbirliğiyle 
yürütülen eğitimler kapsamında 
Karatay Tabiat Mektebi’nde; ahşap-
tan oluşturulan 3 adet atölyede kil 
seramik yapımı, temel yaşam bece-
rileri, kompost yapımı, atık malze-
melerden organik kompost yapımı 
ve daha birçok etkinlik gerçekleşti-

riliyor. Proje kapsamında ayrıca; ço-
cuklara hayvan sevgisinin aşılandığı 
alanda hayvan dostlarıyla vakit ge-
çiren miniklerin sorumluluk bilinci 
kazanmalarına da katkı sağlanıyor. 
Yine 3 katlı Gözlem Kulesi’ne çıkan 
minikler, doğal hayatı izleme fırsatı 
bulurken, 100 metrekarelik Labi-
rent Oryantiring Parkuru’nda da 
birçok eğlenceli etkinliğe katılıyor.

KILCA VE KAYACILAR 
ÖĞRENCİLERLE BİR ARAYA GELDİ

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca ve Karatay İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Turan Kayacılar, 
Karatay Tabiat Mektebi’nde öğ-
rencilerle buluştu. Projede veri-
len eğitimler hakkında bilgi alan 
Başkan Hasan Kılca, çocuklar ta-
rafından oluşturulan serayı gezdi. 
Seramik, yemek ve temel yaşam 
becerileri atölyelerinde de birçok 
etkinliği öğrencilerle birlikte ger-
çekleştirdi.

TABİAT MEKTEBİ ÖĞRENCİLERİMİZİN 
DOĞAYA DOKUNDUKLARI BİR ALAN

Başkan Kılca, ziyaret sırasında 
yaptığı açıklamada, çevreye duyar-
lı projelerin Karatay Belediyesi’nin 
öncelikleri arasında yer aldığını be-
lirtti.

Hasan Kılca şunları söyledi; “Ka-
ratay İlçe Milli Eğitim Müdürümüzle 
birlikte Karatay Tabiat Mektebimizi 
ziyaret ettik. Karatay'da yıl boyunca 
eğitim ve öğretim gören 8 bin 210 
ikinci sınıf öğrencimizi, Karatay Ta-
biat Mektebi’nde doğayla buluştu-
ruyoruz. Geleceğimiz olan çocukla-
rımızın çevre bilinci kazanmalarını 
ve doğayla uyumlu bir yaşam tar-
zını benimsemelerini önemsiyoruz. 
Burada seralarımız, atölyelerimiz, 
kişisel gelişim alanlarımız var. Ço-
cuklarımız burada el becerilerini 
geliştirerek üretim yapıyorlar. Kısa-
ca Tabiat Mektebi, çocuklarımızın 
sadece öğrenmekle kalmayıp, do-

ğaya dokundukları, onu hissettikleri 
bir alan. Her zaman söylediğimiz 
gibi çocuklar bizim geleceğimiz ve 
her türlü desteği vermeye devam 
edeceğiz. Buradaki eğitime katkı 
sunan İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü-
müze, tüm eğitim camiamıza ve öğ-
retmenlerimize teşekkür ediyorum. 
Bir teşekkürü de velilerimize etmek 
istiyorum. Velilerimizin çocukları-
mızın eğitimi için gösterdiği özveri-
yi biz de belediye olarak paylaşıyor, 
bu sürece katkı sağlamak ve onla-
rın geleceğine dokunmak için tüm 
imkanlarımızı seferber ediyoruz. 
Bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da Karatay’ımızda eğitim dışı 
öğrenme atölyelerini kazandırmaya 
devam edeceğiz.” 

ÖĞRENCİLERİMİZ KENDİ 
YETENEKLERİNİ KEŞFEDİYOR
Karatay İlçe Milli Eğitim Müdü-

rü Turan Kayacılar ise bu tür proje-
lerin çocukların hem akademik hem 
de sosyal gelişimine büyük katkılar 
sunduğunu ifade etti.

Turan Kayacılar; “Belediye Baş-
kanımızla bugün, Tabiat Mektebini 
ziyaret ettik. Burada belediyemizin 
verdiği güzel hizmetler var. Atölye-
lerde öğrencilerimiz toprağı tanıyor-
lar, tabiatı keşfediyorlar bu noktada 
güzel kazanımlar da elde ediyorlar. 
Çocuklarımız burada kendi yetenek 
ve becerilerini keşfetme fırsatı bu-
luyorlar. Bu hizmeti sağladığı için 
belediye başkanımıza, ekibine ve 
emek veren öğretmenlerimize te-
şekkür ediyorum” dedi.  
n HABER MERKEZİ

Çevreye duyarlı 
nesiller yetişiyor 

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca ve Karatay İlçe Milli Eğitim Müdürü Turan Kayacılar, doğa ile iç içe eğitim 
imkanı sunan Tabiat Mektebi’ni ziyaret etti. Kılca, amaçlarının çevreye duyarlı nesiller yetiştirmek olduğunu söyledi
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2024 yılı, havacılık sektörü için 
zorlu bir yıl oldu. Yıl boyunca yaşa-
nan uçak kazaları, hem can kayıpları-
na yol açtı hem de havacılık güvenliği 
konusundaki endişeleri yeniden gün-
deme getirdi. Bu yazıda, 2024 yılında 
yaşanan uçak kazalarının detaylarına 
ve bu kazaların havacılık sektörü üze-
rindeki etkilerine değineceğiz. 2024 
yılının Aralık ayı, havacılık sektörü için 
özellikle zor bir dönem oldu. Sadece 
dört gün içinde dört ayrı uçak kazası 
yaşandı ve toplamda 217 kişi hayatını 
kaybetti. Bu kazalar, havacılık güven-
liği konusundaki zafiyetleri bir kez 

daha gözler önüne serdi.
Güney Kore'deki Boeing 737-

800 Kazası
29 Aralık 2024 tarihinde, Güney 

Kore'de Jeju Air'e ait bir Boeing 737-
800 tipi uçak, iniş sırasında pistten 
çıkarak alev aldı. Bu kazada 179 kişi 
hayatını kaybetti. Uçağın daha önce 
de motor arızası yaşadığı ve yeter-
li bakım yapılmadan uçuşa devam 
ettiği iddiaları gündeme geldi. Bu 
durum, havayolu şirketlerinin bakım 
ve onarım süreçlerindeki ihmalleri 
tartışmaya açtı.

Norveç'teki KLM Kazası

28 Aralık 2024'te, 
KLM Royal Dutch 
Airlines'a ait bir Boe-
ing 737-800, hidrolik 
arızası nedeniyle acil 
iniş yapmak zorunda 
kaldı ve iniş sırasında 
pistten çıktı. Neyse ki 
bu kazada can kaybı 
yaşanmadı, ancak 
saatler sonra Güney 
Kore'de benzer bir problem çok daha 

ağır sonuçlara yol açtı.
Azerbaycan Uçağı-

nın Düşmesi
25 Aralık 2024'te, 

Azerbaycan Hava Yol-
ları'na ait bir Embraer 
E190 tipi uçak, Kaza-
kistan'ın Aktau kenti 
yakınlarında düştü. Bu 
kazada 38 kişi hayatını 
kaybetti. Uçağın Rusya 

tarafından vurulduğu iddiaları gün-

deme geldi ve bu durum, uluslararası 
ilişkilerde gerilime yol açtı.

Havacılık Güvenliği ve İhmaller
2024 yılında yaşanan uçak kaza-

ları, havacılık güvenliği konusundaki 
ihmalleri ve zafiyetleri bir kez daha 
gündeme getirdi. Teknik arızalar, 
yetersiz bakım ve onarım süreçleri, 
insan hataları ve dış müdahaleler, 
bu kazaların başlıca nedenleri ara-
sında yer aldı. Havayolu şirketlerinin 
maliyetleri düşürmek adına teknik ve 
eğitim maliyetlerini kısmaları, güven-
lik standartlarının düşmesine yol açtı.

2024 yılı, havacılık sektörü için 

zor bir yıl oldu ve yaşanan uçak kaza-
ları, havacılık güvenliği konusundaki 
endişeleri artırdı. Bu kazalar, hava-
yolu şirketlerinin bakım ve onarım 
süreçlerindeki ihmalleri, teknik arıza-
lar ve insan hataları gibi faktörlerin 
ne kadar önemli olduğunu bir kez 
daha gösterdi. Havacılık sektörünün, 
güvenlik standartlarını yükseltmek 
ve benzer kazaların önüne geçmek 
için daha sıkı önlemler alması gerek-
mektedir. Unutulmamalıdır ki, her bir 
uçak kazası, sadece bir istatistik değil, 
aynı zamanda birçok insanın hayatını 
etkileyen bir trajedidir.

2024 YILINDA YAŞANAN UÇAK KAZALARI

haber@konyayenigun.com
ENES CESUR

Bursa Konyalılar Derneği, 
Geleneksel Şivlilik Etkinliğini Pa-
norama 1326 Bursa Fetih Müze-
si’nde büyük bir coşku ve katılım 
ile gerçekleştirdi. Etkinliğe kayılan 
çocukların ve ailelerin mutluluğu 
görülmeye değer manzaralar oluş-
turdu. Siyasi partiler ve sivil top-
lum kuruluşlarının temsilcileri de 
etkinliğe ilgi gösterdi.

Bursa Konyalılar Derneği Baş-
kanı Musa Bozkurt ve başkan yar-
dımcısı Şahin Boztepe yaptıkları 
açılış konuşmasında Şivlilik gele-
neğinin önemine vurgu yaparak, 
etkinliğin amacının çocuklara gele-
neksel Konya kültürünü tanıtmak 
ve eğlenceli bir ortamda bir araya 
gelmelerini sağlamak olduğunu 
ifade etti.

Şivlilik geleneği hakkında bil-
gilendirici sinevizyon gösterisinin 
yapıldığı programda Nasrettin 
Hoca karakteri, geleneksel hikâ-
yelerle çocuklara eğlenceli anlar 
yaşattı.

İllüzyon gösterisinde ise ço-
cuklar ve aileler, büyüleyici bir 
şova tanık oldu. En eğlenceli bö-
lümlerden biri ise Konya sokakla-
rının vazgeçilmez oyunu seksek 
oldu. Çocuklar hep birlikte seksek 
oynayarak, hem eğlendiler hem 
de sosyal becerilerini geliştirdiler. 

Bursa Konyalılar Derneği, etkinliğe 
katılan çocuklara sürpriz hediyeler 
de sundu. Her bir çocuğa, içeri-
sinde çeşitli oyuncaklar, şekerler, 
içecekler ve keklerin bulunduğu 
hediye çantaları verildi.

MÜZE ZİYARETİ VE 
PROTOKOL KATILIMI

Etkinliğe katılanlar, etkinlik 
sonunda Bursa'nın kültürel zen-
ginliklerini keşfetmek için müzeyi 
ücretsiz olarak gezme fırsatı bul-
dular. Etkinlikte, siyasi partiler, 
sivil toplum kuruluşları ve dernek 
başkanları da protokolde yerlerini 
alarak etkinliğe destek verdiler.

Hediye dağıtımına katılan pro-
tokol üyeleri, etkinliğin çocuklar ve 
aileler için ne kadar anlamlı oldu-
ğunu vurgulayarak, geleneklerin 
yaşatılmasının önemine dikkat 
çektiler.

Başkan Musa Bozkurt Şivlilik 
etkinliğinin icra edilmesi için mad-
di destek veren Recep Terzioğlu , 
Hakkı Arıcı , Şahin Boztepe, Adem 
Emre, Fatih Kızıler, Rıdvan Kara-
bel, Atilla Bayat, Halim Tarıkurt, 
Fatih Okumuş, Emre Polat ve Ci-
hat Şimşek’e, Panorama Müzesini 
tahsis eden Osmangazi Belediyesi-
ne, siyasi parti temsilcileri ve STK 
temsilcilerine teşekkür etti. 
n TÜLİN ŞEKER

Bursa’da unutulmaz 
şivlilik etkinliği

Fakülteye son teknoloji ekipmanlar kazandırıldı

Prof. Dr. Gül Tosun



Elektrikli araç patlamalarında lityum iyon pile dikkat çeken KTO Karatay Üniversitesi Elektrik- Elektronik Mühendisliği Öğr. 
Gör.  Mehmet Özbay, bu pillerin üretici ve kullanıcı tarafından korunması gerektiğine dikkat çekerek tavsiyelerde bulundu 

Piller can almasın
Elektrikli ev aletleri, elektrikli 

araç ve bisikletlerden pil şarj cihaz-
larına kadar hayatın birçok alanında 
kullanılan lityum iyon piller, farklı 
sebeplere bağlı olarak yanıp pat-
layabiliyor. Özellikle yaz aylarında 
güneş ışığına direkt maruz bırakılan 
scooterların patladığı haberleri gün-
demde sıkça yerini aldı. Bu durum, 
tüm dünyanın yakıt noktasında ev-
rildiği ‘elektrikli araç’ hususunda da 
endişeye neden oldu.  Lityum iyon 
pillerin patlama nedenleri ve elekt-
rikli araçlardaki patlama, yanma ris-
kine karşı Konya Ticaret Odası (KTO) 
Karatay Üniversitesi Mühendislik ve 
Doğa Bilimleri Fakültesi Elektrik- 
Elektronik Mühendisliği Öğretim 
Görevlisi Mehmet Özbay konuştu. 

AVANTAJLARI DEZAVANTAJA 
ÇEVİRMEMEK SİZİN ELİNİZDE! 
Yaklaşık 20 yıldır sıkça adından 

söz ettiren ve özellikle mobil sis-
temlerde elektrik enerjisi sağlayan 
lityum iyon pillerin diğer pillere 
oranla sağladığı avantajlar dolayı-
sıyla tercih sebebi olduğuna dikkat 
çeken Özbay, lityum iyon pillerin 
avantaj ve dezavantajlarından şöyle 
bahsetti: “Bu piller, diğer tip pillere 
göre daha küçük hacimde daha fazla 
enerji stoklayabiliyorlar. Diğer piller 
aynı elektriksel yükü 1 saat enerji 
olarak verebiliyorken lityum iyon 
piller 4-5 saat kadar verebiliyor. Bu 
nedenle de tercih sebebi oluyor. An-
cak kimyasal özellikleri bakımından 
da farklılıklar barındıran bu piller, bu 
değişiklikler dolayısıyla riskleri de 
beraberinde getirir. Üretici ve kul-
lanıcı tarafından doğru bir şekilde 
kullanılmayan bu piller, patlama ve 
yanma olaylarına neden olabilir.” 

‘YANGINA ÜRETİCİ YA DA 
KULLANICI NEDEN OLABİLİR’ 
Lityum iyon pillerin patladığına 

dair haberleri değerlendiren Özbay, 
bu piller üretici ya da kullanıcıdan 
kaynaklanan birtakım sebeplerle 
patlayabileceğini belirtti. Lityum 
iyon pile sahip ürünleri üretici ve 
kullanıcı yönünden değerlendiren 
Özbay, “Üreticiden kaynaklı olarak; 
pillerin yapısına uygun standartlar-
da malzeme kullanılmaması, ma-
liyeti artırdığı için uygun olmayan 
prosedürlerde üretilmesi ilk aşama-
da zarar teşkil etmese de zaman içe-
risinde patlama ve yangınlara neden 
olabilir. Kullanıcıdan kaynaklı sorun 
oluşmaması için ise, şarj esnasında 
ve depolama anında dikkat edilmesi 
gereken hususlar var. Şarj esnasın-
da; pillerin mutlaka güvenilir firma-
lar tarafından imal edilen koruma 
kartları üzerinden şarj edilmesi ge-
rekir. Kullanılan elektronik eleman-
lardan meydana gelebilecek arızalar 
da koşulları oluşturabilir. Pil gövdesi 
dışarıdan bir darbe aldığında da ve 

içerideki sıvı, oksijenle temas etti-
ğinde de yanma hadisesi görülebi-
lir.” ifadelerine yer verdi. 

‘DOĞRUDAN ŞARJ EDİLMEMELİ, 
SICAĞA MARUZ BIRAKILMAMALI’

Kullanıcıların lityum iyon pile 
sahip araç gereç alımlarında ve kul-
lanımında dikkat etmesi gereken 
unsurlarla ilgili de bilgilendirme 
yapan Özbay, “Pillerin güvenilir fir-
malardan alınması, koruma kartla-
rının kullanılması, ev hayvanlarının 
pili ısırması gibi herhangi fiziki bir 
darbeye maruz kalmaması gerekir. 
Pilde şişme varsa kullanılmamalıdır. 
Üreticiler daha iyi bir şekilde kulla-
nıma sunulması için akıllı batarya 
sunabilir; böylece pilin ömrü anlaşı-
labilir. Piller şarj ortamında yaklaşık 
5-38 derecede; depolama alanında 
15-20 derecede olması gerekiyor. 
Kullanılırken de eksi 20-40 derece-
de aralığında kullanılmalı. Bu dere-
ce sınırı çok fazla aşıldığında pilin 
içindeki kimyasal reaksiyonlar, ter-
mal parlamaya neden olur ve ani ısı 
yükselişlerine neden olabilir ve bu 
nedenle güneş gibi doğrudan sıca-
ğa maruz bırakılmamalı. Bu pillerin 
daha az risk barındırmaları için şarj- 
deşarjları elektronik koruma kartları 
üzerinden yapılması gerekir. Bu pil-
ler, diğer piller gibi doğrudan cihaza 
takılarak şarj olmazlar, özel olarak 
imal edilmiş şarj cihazlarını kullan-
makta gerekir.” şeklinde konuştu. 
ÇÖZÜM ÖNERİSİ OLARAK SUNULDU 

ANCAK RİSK TEŞKİL EDİYOR
Küresel iklim krizi çerçevesi, 

yeşile dönüşüm kapsamında araç-
lar da evrim geçiriyor. İklim krizine 
karşı araçların fosil yakıtlara alterna-
tif kaynaklarla desteklenmesi, farklı 

yakıt arayışlarını da beraberinde 
getiriyor. Günümüzde günden güne 
yaygınlaşan elektrikli araç kullanı-
mının artması amacıyla bazı ülkeler-
de vergi indirimi gibi vatandaşların 
maddi olarak desteklendiğine dikkat 
çeken Özbay, gürültüsüz ve karbon 
salınımına neden olmayan elektrikli 
araçların, bataryadan kaynaklı risk-
leri de barındırdığını vurguladı. 

‘YAYGIN OLARAK 
RASTLANMIYOR ANCAK RİSK VAR!’

Özbay, elektriği depolayarak 
enerjiye dönüştüren araçların, farklı 
araç bataryalarıyla elektrik depola-
yabildiğini söyledi. Lityum iyon pil-
lerin de kullanıldığı bataryaların teh-
like arz edebilme ihtimalinin de var 
olduğunu aktaran Özbay, “Elektrikli 
scooterlarda oluşan yanma, patla-
ma durumu elektrikli araçlarda da 
gerçekleşebilir. Araç aşırı sıcak bir 
ortamda sürekli olarak kalırsa ve 
soğutma şartları sağlanmazsa lit-
yum iyon pilde reaksiyon meydana 
gelebilir. Araçlar ani hızlanma ya 
da yokuş yukarı çıkarken ani akım 
verdikleri için, soğutma için de fan 
ya da farklı kimyasallarla önlemler 
alınmış olabilir. Buna rağmen kaza 
yapma durumunda, aracın ezilme-
siyle birlikte bataryanın da zarar 
görmesi halinde termal parlama hali 
ve yanma hali görülebilir.” ifadele-
rine yer verdi. Özbay, Amerika’daki 
bazı avukatlık firmalarının üretici-
lerden kaynaklı doğan hatalara karşı 
hukuki hak arayışında olduğuna da 
dikkat çekerken elektrikli araçlarda 
pillerden doğan yanma ya da patla-
ma haberlerine yaygın olarak rast-
lanmadığını belirtti. 
n HACER CEYLAN ZAMAN

Mehmet Özbay

Saadet Partisi Konya Gençlik 
Kolları “katliama ortak olma” çağ-
rısıyla 12. haftada Kültürpark’ta 
buluştu. Basın Açıklamasına Saadet 
Partisi Konya İl Başkan Yardımcısı 
Mehmet Demirel ve çok sayıda Milli 
Görüşçü kuruluş başkanı da katıl-
dı. Basın açıklamasında konuşan 
İl Gençlik Kolları Yönetim Kurulu 
Üyesi Mustafa İlhan, “Gazze’deki 
anneler, babalar ailelerini soğuktan 
koruyacak, başlarını sokacak bir yer 
arıyordu. Birçok kişi yakınlarına he-
diye alma telaşına düşerken; Gaz-
ze’deki çocukların payına hayatta 
kalma telaşı düştü” dedi.

İlhan, “Katliama ortak olma 
diyerek iktidarı uyarmak için bu-
gün on ikinci defa burada bir araya 
geldik. Dün gece itibariyle yeni bir 
yıla girdik. Dünyanın dört bir ya-
nında insanlar yeni umutlarla, he-
yecanlarla yeni yılı karşıladı. Ancak 
herkes için aynı durum söz konusu 
değil. Gazze’de süren vahşet bir 
an bile durmadı. Birçok memleket 
gösterişli kutlama yarışına girerken; 

Gazze’deki anneler, babalar ailele-
rini soğuktan koruyacak, başlarını 
sokacak bir yer arıyordu. Birçok kişi 
yakınlarına hediye alma telaşına 
düşerken; Gazze’deki çocukların 
payına hayatta kalma telaşı düştü. 
Bugün mübarek üç ayların başlan-
gıcı olan Regaip gecesini idrak edi-
yoruz. Ümit ediyoruz ki bu mübarek 
aylar ümmetin başına musallat olan 
aciz, korkak ve işbirlikçi idareciler-
den kurtuluşumuza vesile olsun. 
Dün sabah galata köprüsü büyük 
bir tiyatroya sahne oldu. İktidar 
tüm bileşenleri ile birlikte organi-
ze ettiği programda göz boyamaya 
kalktı. Duyarlı vatandaşların gazını 
almaya çalıştı. Ancak mızrak çu-
vala artık sığmıyor. Gerçekler gün 
gibi ortada ve suçlarınız açığa çıktı. 
Eylemlerinizde samimi değilsiniz. 
Eğer samimi olsaydınız; soy ismin-
den başka hiçbir vasfı olmayan kirli 
ticaret ortaklarını kürsüye çıkart-
mazdınız. Eğer samimi olsaydınız; 
alanda İsrail’le ticareti sürdüren 
firmaları protesto eden gençlere 

müdahale etmezdiniz. Eğer sami-
mi olsaydınız; petrol sevkiyatından 
varil başına alınan bir dolar yirmi 
yedi sent ile övünen milletvekilini 
konuşturmazdınız. Eğer samimiyet 
testinden geçmek istiyorsanız; Bakü 
Ceyhan boru hattından İsrail’e taşı-
nan petrolü kesin vanaları kapatın” 
diye konuştu.

“GALATA KÖPRÜSÜ’NDE 
ALGI YAPMAKLA UĞRAŞTINIZ”
“Dün siz Galata Köprüsü’nde 

algı yapmakla uğraşırken, aynı sa-

atlerde Gazze’de yeni bir katliam 
daha yapıldı” diyen İlhan, “Yine 
evler bombalandı yine çocuklar şe-
hit oldu. Siz köprü üstünden nutuk 
atarken, köprü altından gemiler ka-
til İsrail’e cansuyu taşımaya devam 
etti. Ticareti kestik diyorsunuz an-
cak, gerçekler üstü örtülemeyecek 
kadar açık. Geçtiğimiz günlerde ik-
tidar vekillerinden bir tanesi televiz-
yon programında ticaretin devam 
ettiğine dair yeni bir itirafta bulun-
du. “İsrail’le ilişkilerin bozulmasını 

batılılar istemiyormuş.” Yalanınızda 
bari dürüst olun da sabit bir yalan 
söyleyin. Limanları Siyonizm’e ka-
patın. Bin bir hile ile devam eden 
kanlı ticareti gerçekten kesin. Üç 
aydır kuşatma altında olan Kuzey 
Gazze’deki Adwan Hastanesi yerle 
bir edildi. İçindeki tüm sağlık görev-
lileri insanlık dışı muamelelerle esir 
alındı, bilinmeyen bir yere götürül-
dü. Başından beri görev yerini terk 
etmeyerek kahramanca bir duruş 
sergileyen başhekiminden de haber 

halen haber alınamıyor. İçindeki ya-
ralılarla birlikte bombalanan hasta-
neden geriye sadece bir enkaz kal-
dı. Gazze’de, Lübnan’da, Yemen’de 
katliamlar yapan İsrail, Suriye’de 
de vahşete devam ediyor. Şam’da 
katliam yaptı, Kuneytra bölgesinde 
devlet dairelerini işgal etti. Siyo-
nistler adım adım ilerliyorlar. Bu 
Siyonist canileri durdurmak için ik-
tidarın harekete geçmesi gerekiyor. 
İktidar ısrarla Gazze’ye en büyük 
yardımları yaptığını iddia ediyor. Bu 
yapılan yardımlar zulme engel ol-
muyor. Gazze’de Sadece bir haftada 
yedi çocuk donarak şehit oldu. Geç-
tiğimiz haftalarda D-8 İslam Birliği 
toplantısında esip gürlerken bugün 
yine Avrupa Birliği güzellemesi yap-
maya başladı. İktidarı uyarıyoruz. 
Ülkemizin ve dünyanın huzura ka-
vuşması için Siyonizm’in yok olma-
sından başka bir çözüm yolu yok. Bir 
an önce İslam Birliğini canlandırın. 
İslam Barış Gücü’nü oluşturun. 
Katliamlara son verin” ifadelerini 
kullandı.  n HABER MERKEZİ

Altınekin’da 7 metre derin-
liğinde, 50 metre çapında obruk 
oluştu. Sürüsünü araziye götüren 
Veysel Kaplan, Akıncılar Mahalle-
si'ndeki merada 50 metre çapı ve 
7 metre derinliği ölçülen obruğu 
fark ederek, durumu yetkililere bil-
dirdi. İncelemenin ardından obruk 
çevresinde tedbir alındı. Kaplan, 
yoğun sis olmasına rağmen obruk 

oluşan yerde bir toz bulutu fark 
ettiğini söyledi. Şiddetli gürültüyle 
çökmenin olduğunu anlatan Kap-
lan, ihbarda bulunduğunu, obru-
ğun genişleme anını cep telefonu 
kamerasıyla kaydettiğini dile getir-
di. Yeni oluşan obruğun yanında 5 
metre çapında ve 2 metre derin-
likte eski bir obruğun daha olduğu 
görüldü.  n AA
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Konya Emniyet Müdürü Mah-
mut Karabulut'a emekliliği nede-
niyle veda töreni düzenlendi. İl 
Emniyet Müdürlüğü bahçesindeki 
törene Konya Protokolü, polis teş-
kilatı mensupları, gazeteciler ve 
davetliler katıldı. Törende konu-
şan Karabulut, görev yaptığı süre 
boyunca, en iyi şekilde Konya'ya 
hizmet etmeye çalıştıklarını belir-
terek, meslektaşlarından helallik 
istedi.  Karabulut sözlerini şöyle 
sürdürdü, “16 ay Konya’da görev 
yaptım. Tüm silah arkadaşlarım ile 
birlikte elimizden geldiğince, dili-
mizin döndüğünce kadim şehrimi-
ze hizmet etmeye çalıştık.  Görev 

sürem boyunca Konya basını ile 
birlikte devletimize, milletimize, 
Konyalımıza ciddi hizmetler sun-
duk. Hizmetlerimizin yansımasın-
da bizlere destek oldunuz. Görev 
süremiz boyunca Konyalılar beni 
sevdi. Ben de Konyalıları sevdim. 
Yine görev sürecimde Konya’nın 
asayişi için ciddi çalışmalar ger-
çekleştirdik. Mesai arkadaşlarıma 
da görev süresi boyunca verdikleri 
destekler için teşekkür ediyorum” 
İfadelerini kullandı.  Konuşması-
nın ardından tören mangasını se-
lamlayan Karabulut, vedalaştıktan 
sonra uğurlandı.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Müdür Karabulut mesleğe veda etti 

50 metre çapında 
yeni obruk oluştu

Hikmet İlim ve Sanat Derne-
ği’nin (HİSDER) Karatay Belediyesi 
Şemsi Tebrizi Sosyal Tesisleri’nde 
düzenlediği Pazartesi Toplantıla-
rı’nda türküler seslendirildi. Prog-
ramda kanun ve bağlamada Köksal 
Tosun, sazendede Ali Rıza Kuloğlu, 
udide Kemal Türkoğlu, ritimde 
Abdurrahman Yanmaz oluşan 
grup Konya Türkülerini seslendir-
di. Türk kültürünün önemli temel 
taşlarından birisi olan türkülerimiz 
HİSDER’de seslendirilirken, Der-
nek Sekreteri Muzaffer Tulukçu, 
“2012 yılında dernek olarak oluşu-
muzu yaparken derneğimize isim 
olarak HİSDER’i seçtik. Hikmet 
ve ilmin yanına sanatı da aldık. Yıl 
boyu sürdürdüğümüz çalışmalar-
da tarihi konulara ağırlık verirken 
sanatı da göz ardı etmemeye çalı-

şıyoruz. Bugün de kültürel değer-
lerimizin bir parçası olan türküleri-
mizi ele alacağız. Suriye ve Filistin 
konusunda olayları yakından takip 
ederken umudumuzu hiçbir za-
man kaybetmiyoruz” dedi. 

Kemal Türkoğlu ve Ali Rıza 
Kuloğlu, “Acemoğlu, Konya Peş-
revi, Sille, Üsküdar, Aksinne, 
Acemoğlu, Saffet Efendi, Konyalı 
Kız, Aslan Mustafa’m, Cemalım, 
Allı Gelin, Haydar Haydar, Aman 
Aman Konyalı, Kara Bulutları Kal-
dır Aradan, Altını Bozdurayım” 
türkülerini seslendirdiler. Progra-
mın sonunda katılımcılara dernek 
plaketleri ve hediye takdimi ya-
pıldı. HİSDER üyeleri tarafından 
ilgiyle takip edilen program toplu 
fotoğraf çekimiyle sona erdi. 
n HABER MERKEZİ

‘Türkülerimiz bizim 
kültürel değerimizdir’

Saadet Partisi'nden katliama ortak olma çağrısı



Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, KOS-
Kİ Genel Müdürlüğü’nün 2024 
yılında şehir genelinde 574 ki-
lometre yeni su ve kanalizasyon 
şebekesi yaptığını, ayrıca atık su 
arıtma tesislerinde 95 milyon met-
reküp atık suyu arıtarak çevrenin 
korunmasına katkı sağladığını söy-
ledi. Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, merkez 
ve ilçelerde altyapı yatırımları-
nı 2024 yılında da yoğun şekilde 
sürdürdü. Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, KOSKİ’nin 2024 yılı boyunca 
Konya genelinde 433 kilometre 
uzunluğunda yeni su şebekesi hat-
tı inşa ederek, sağlıklı ve kesintisiz 
içme suyu hizmetini geniş bir ala-
na yaydığını, böylelikle toplamda 

110 milyon metreküp içme suyu 
üretimi sağladığını belirtti. Altyapı 
projeleriyle şehrin yaşam kalitesi-
ni artırdıklarını ifade eden Başkan 
Altay, “2024 yılında 141 kilomet-
re uzunluğunda yeni kanalizasyon 
hattı inşa ettik. Ayrıca, atık su arıt-
ma tesislerinde 95 milyon metre-
küp atık suyu arıtarak çevrenin ko-
runmasına katkı sağladık. Eskimiş, 
işletim ömrü dolmuş, paslanmış 
boruları yüz yıl ömürlü, sağlıklı ve 
yüksek basınca dayanıklı borularla 
değiştirdik” dedi. Uzun vadeli su 
ve atık yönetimi stratejisine uy-
gun olarak gerçekleştirilen altyapı 
hizmetleriyle emsal teşkil eden ya-
tırımları Konya’ya kazandıran Bü-
yükşehir, 2024 yılında toplam 574 
kilometre su ve kanalizasyon şebe-
kesi inşa etti.  n HABER MERKEZİ

95 milyon metreküp atık su arıtıldı
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Anadolu Gençlik Derneği 
(AGD) Konya Şube Başkanı Dur-
muş Ali Kara, AGD Konya Şube-
si Özel Kalem Müdürü Furkan 
Ceylan, AGD Konya Şubesi Diji-
tal İletişim ve Medya Komisyon 
Başkanı Muhammed Ali Kaya, 
AGD Konya Şubesi Müesseseler 
Komisyon Başkanı Murat Par-
mak, AGD Konya Şubesi Spor 

Komisyon Başkanı Fatih Demirel 
ve AGD Konya Şubesi Üniver-
site Komisyon Danışmanı Salih 
Bulmaz Konya Yenigün Gazetesi 
Yönetim Kurulu Başkanı Mus-
tafa Arslan’ı makamında ziyaret 
etti. Ziyarette AGD Konya Şube 
Başkanı Durmuş Ali Kara yürüt-
tükleri çalışmalar hakkında Ars-
lan’a bilgi vererek AGD Konya 

Şubesi çalışmalarına Konya Ye-
nigün Gazetesi’nin verdiği des-
tekler için teşekkür etti. Ziyaret-
ten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Konya Yenigün Gazetesi 
Yönetim Kurulu Başkanı Musta-
fa Arslan’da ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek çalış-
malarında başarılar diledi.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Anadolu Gençlik Derneği’nden Yenigün’e ziyaret

Konya Genç İş İnsanları Der-
neği (KONYAGİAD) Yönetim Ku-
rulu Başkanı Gülvezir Korkmaz, 
2024 yılında Türkiye ve Konya 
ekonomisinde yaşanan gelişme-
leri değerlendirdi. Korkmaz, kü-
resel ekonomik belirsizliklerin ve 
jeopolitik risklerin devam ettiği 
bir dönemde, Türkiye ekonomi-
sinin direnç gösterdiğini ve Kon-
ya'nın da bu olumlu performansa 
önemli katkılar sağladığını vur-
guladı.

Başkan Korkmaz, 2024 yı-
lında Türkiye ekonomisinin kar-
şılaştığı zorluklara rağmen bü-
yüme eğilimini sürdürdüğünü 
belirtti. Enflasyonla mücadele, 
cari açık ve dış ticaret dengesiz-
likleri gibi sorunların devam etti-
ğini ancak hükümetin uyguladığı 
politikalar ve iş dünyasının çaba-
larıyla bu sorunların aşılması için 
önemli adımlar atıldığını ifade 

etti. Korkmaz, özellikle ihracatta-
ki artışın ve turizm gelirlerindeki 
toparlanmanın ekonomik büyü-
meye önemli destek sağladığını 
vurguladı. Ayrıca, yenilenebilir 
enerji yatırımları ve teknoloji 
odaklı girişimlerin de ülke eko-
nomisi için umut verici gelişme-
ler olduğunu sözlerine ekledi.

Korkmaz, Konya ekonomisi-
nin 2024 yılında da güçlü per-
formansını sürdürdüğünü ve 
Türkiye ekonomisine önemli kat-
kılar sağladığını dile getirdi. Kon-
ya'nın tarım, sanayi ve ticaret 
sektörlerindeki çeşitliliğinin ve 
güçlü üretim altyapısının bu ba-
şarıda önemli rol oynadığını be-

lirtti. Özellikle, Konya'nın tarım 
ve hayvancılık sektörlerindeki li-
der konumunun, bölge ekonomi-
sine önemli bir istikrar sağladığı-
nı vurguladı. Sanayi sektöründe 
ise, makine imalatı, otomotiv yan 
sanayi ve gıda işleme gibi alan-
larda önemli gelişmeler yaşandı-
ğını ve bu sektörlerin ihracata da 
önemli katkılar sağladığını ifade 
etti.

Korkmaz son olarak, 2024 
yılının Türkiye ve Konya eko-
nomisi için zorlu bir yıl olma-
sına rağmen, gösterilen direnç 
ve elde edilen başarıların umut 
verici olduğunu belirtti. KON-
YAGİAD olarak, Konya ekono-
misinin gelişimine katkı sağ-
lamaya devam edeceklerini ve 
genç iş insanlarının desteklen-
mesi için ellerinden gelen tüm 
çabayı göstereceklerini vurgu-
ladı.  n HABER MERKEZİ

TRT 1 ekranlarının reyting re-
kortmeni dizisi "Gönül Dağı"nın 
sevilen oyuncuları Öznur Yağcı ve 
Mustafa Şahin Mehmet Halil İbra-
him Hekimoğlu Ticaret MTAL öğ-
rencileriyle buluştu.

Sevilen oyuncu kadrosu ve iç-
leri ısıtan sıcacık hikâyesi ile beş yıl-
dır cumartesi akşamları evlerimize 
konuk olan Gönül Dağı dizisinde 
Rıfat’ın annesi yemekçi Hacer ka-
rakterini canlandıran Öznur Yağcı ve 
kendine has mimikleri ve replikleriy-
le Sabri Abi karakterini canlandıran 
Mustafa Şahin söyleşi programında 
öğrencilerle bir araya geldi.

Şivlilik günü yapılan program-
da öğrencilerin motivasyonları-
nın yükselmesi ve okula aidiyetlik 
duygularının arttırılmasının amaç-
landığını ifade eden okul rehberlik 
servisi, en sosyal okul olma yolun-
da ilerleyen Mehmet Halil İbrahim 
Hekimoğlu Ticaret MTAL’de ben-
zer organizasyonlar ve okul gezile-
rinin devamının geleceğini belirtti.

Okul rehberlik servisi ve Radyo 
Televizyon alanı tarafından organi-
ze edilen söyleşi programı okul öğ-
rencileri ve öğretmenlerinden yo-
ğun ilgi gördü. Okulun konferans 
salonunda gerçekleşen program-
da, oyuncular ve öğrenciler arasın-
da samimi bir sohbet gerçekleşti. 
Oyuncuların kendileriyle ilgili yap-
tığı kısa konuşmaların ardından 
öğrencilerle soru-cevap şeklinde 
program ilerledi. 

“HANGİ MESLEĞİ YAPMAK 
İSTERSENİZ İSTEYİN 
MUTLAKA OKUYUN”

Oyunculuğu oğluna güzel ve 
iyi bir örnek olmak istediği için 
seçtiğini belirten Öznur Yağcı, “Ez-
berim iyidir, oyunculuğa da ilgim 
vardı ve tiyatroya başladım. Bu 
şekilde oyunculuğa adım atmış ol-
dum.” dedi. Oyuncu Öznur Yağcı, 
oyuncu olmasaydınız hangi mes-

leği seçerdiniz sorusa ise, “Sektör 
içerisinde yönetmen sektör dışında 
ise avukat olmak isterdim. Meslek 
seçimi kişinin ilgi ve becerileriyle 
ilgili lakin sizler hangi mesleği se-
çerseniz seçin mutlaka okuyun.” 
Şeklinde cevap verdi.

Duygusal sahneleri çekerken 
gerçekten ağladıklarını belirten 
her iki oyuncu da set aralarında 
oldukça eğlendiklerini çekimlerin 
keyifli geçtiğini belirttiler. Dizinin 
ilerleyen bölümlerinde seyircileri 
nelerin beklediği fazlasıyla merak 
konusu olsa da oyuncular, bu ko-
nuda ser verip sır vermediler. Sa-
dece çekimi yapılacak sahnelerle 
ilgili bilgilerinin olduğunu söyleyen 
Yağcı, “Biraz klişe olacak ama ger-
çekten gelecek bölümlerde neler 
olacağını bilmiyoruz. Mesela ben 
Mihriba’nın öleceğini bilmiyordum 
bende sizler gibi çok üzüldüm.” 
dedi.

“SANAYİDE YETİŞTİM, KEMAL 
SUNAL REPLİĞİYLE 
OYUNCU OLDUM”

Dizinin Sabri Abi karakterini 
canlandıran Mustafa Şahin, oyun-
culuğa tesadüfen başladığını söy-
leyerek, “ Sanayide çalışan, yetişen 
biriyim. Oyuncu seçimi yapılan 
mekânda cam işiyle uğraşırken 
oyuncu seçimine gelen adayı gül-
dürmek için rahmetli Kemal Su-
nal’ın ‘Kibar Feyzo’ filminden bir 
repliğini söyledim. Ondan sonra 
olanlar oldu ajans beni oyuncu 
olarak seçti. O günden sonra 5 
sezondur dizinin ana castında yer 
alıyorum.” dedi.

Bu okulda öğrencilerle bir ara-
da olmaktan gurur ve mutluluk 
duyduğunu dile getiren, Öznur 
Yağcı organizasyonda emeği ge-
çenlere için teşekkür etti. Program 
konuklara çiçek takdimi, hatıra 
fotoğrafı çekimi ve imza töreniyle 
son buldu. n HABER MERKEZİ

Gelecek Partisi Konya İl Başkanı Ahmet Arslan, EYT düzenlemesindeki Bağ-Kur ve 
sigorta prim gün farklılığı adaletsizliğinin bir an önce gidermesi gerektiğini söyledi

Adaletsizlik giderilsin
Gelecek Partisi Konya İl Başkanı 

Ahmet Arslan, EYT düzenlemesin-
deki Bağ-Kur ve sigorta prim gün 
farkında yaşanan adaletsizliklerle 
ilgili açıklama yaptı. 

“Emeklilikte Yaşa Takılanlar 
(EYT) düzenlemesiyle birlikte bir-
çok vatandaşımız emeklilik hakkına 
kavuşmuş olsa da, Bağ-Kur ve SSK 
arasında prim gün sayısı açısından 
ortaya çıkan fark ciddi bir mağdu-
riyet yaratmaktadır. Bu fark, aynı 
statüdeki vatandaşlarımız arasında 
adalet duygusunu zedeleyen bir so-
run haline gelmiştir” diyen Arslan, 
“Mevcut düzenlemeye göre, SSK’lı 
bir çalışan 5.975 gün prim öde-
mesiyle emekli olabilirken, Bağkur 
kapsamındaki vatandaşlarımızın 
9.000 gün prim ödemesi gerek-
mektedir. Aynı ülkenin emeklilik 
sistemi içinde bu kadar büyük bir 
farkın olması, özellikle kendi işi-
ni kurarak ülke ekonomisine katkı 
sağlayan Bağkur'lular açısından 
büyük bir haksızlıktır” ifadelerini 

kullandı.
BAĞKUR’LULARIN 

MAĞDURİYETİ NEDEN ÖNEMLİDİR?
Prim gün sayısındaki bu farkın 

bazı sorunlara neden olduğunu 
kaydeden Arslan, “Adalet ve eşit-
lik ihlali olmaktadır. Aynı şartlarda 
çalışan iki kişi arasında bu kadar 
büyük bir farkın olması eşitlik ilke-
sine aykırıdır. Bağ-Kur’luların teş-
vik edilmemesi, kendi işini kurmak 

isteyen bireyler bu farktan dolayı 
sigortalı çalışmayı tercih etmekte, 
girişimciliği ikinci plana atmaktadır. 
Ekonomik dengesizlik, Bağ-Kur’lu-
ların daha uzun süre prim ödeme-
si, ekonomik sıkıntılar içinde daha 
uzun süre çalışmaya mecbur bıra-
kılmaları anlamına gelmektedir” 
dedi. 

ÇÖZÜM ÖNERİLERİ SUNDU
Yaşanan sıkıntılarla ilgili çözüm 

önerileri de sunan Arslan, “SSK ve 
Bağ-Kur’lular arasındaki prim gün 
sayısı farkı kaldırılmalı, adil bir dü-
zenleme yapılmalıdır. Bağ-Kur’lula-
rın prim gün sayısında kademeli bir 
düşüş öngören bir sistem devreye 
alınabilir. Özellikle küçük esnaf 
ve çiftçilerin sosyal güvenlik prim 
yükü hafifletilerek, emeklilik hak-
kına erişim kolaylaştırılmalıdır. Bu 
adımlar atılmadığı takdirde, Bağ-
kur'luların yaşadığı mağduriyetin 
derinleşeceği, ekonomik ve sosyal 
dengelerde ciddi sorunlar yarataca-
ğı açıktır.

EYT düzenlemesi, toplumda 
sosyal güvenlik hakkına erişimde-
ki adaletsizlikleri gidermek için bir 
fırsattır. Bu fırsatın, Bağkur’luların 
mağduriyetini ortadan kaldıracak 
şekilde genişletilmesi gerekmek-
tedir. Tüm vatandaşlarımızın eşit 
haklara sahip olduğu bir sosyal gü-
venlik sistemi, toplumsal barış ve 
refahın temel taşıdır” diye konuştu. 
n HABER MERKEZİ

Gönül Dağı oyuncuları 
Hekimoğlu’nu ziyaret etti

‘Ekonomiye katkı sağladık’

Ahmet Arslan

Gülvezir Korkmaz
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"Türkiye’nin Global 100 
Endeksi” 2024 yılı araştırma 
listesinde 62. sırada yer alan 
Konya Şeker, aynı listenin 
gıda kategorisinde ilk 5’e gir-
di. Platin Dergisi'nin bağımsız 
pazar araştırma şirketi IPSOS 
ile birlikte yürüttüğü “Türki-
ye’nin Global 100 Endeksi” 
2024 yılı araştırmasına göre 
Konya Şeker, ülkemizi ulusla-
rarası arenada başarıyla tem-
sil eden şirketler arasında yer 
aldı. Önceki yıllarda listede 79. 
sırada yer alan Konya Şeker, 
Türkiye’nin Global 100 En-
deksi 2024 yılı listesinde 62. 
sırada yer alarak 17 basamak 
birden yükselmiş oldu. 2024 
yılı güncel listesinde gıda ka-
tegorisinde 5. sırada yer alan 
Konya Şeker, güçlü duruşunu 
devam ettirdi. Konuyla ilgili 

açıklamalarda bulunan PAN-
KOBİRLİK Genel Başkanı ve 
Konya Pancar Ekicileri Koope-
ratifi Yönetim Kurulu Başkanı 
Ramazan Erkoyuncu, “Konya 
Şeker’in, Türkiye’nin Global 
100 Endeksi 2024 verilerinde 
62. sıraya yerleşmesi ve gıda 
kategorisinde ilk 5’te yer al-
ması hepimiz için büyük bir 
gurur kaynağıdır. Bu başarı, 
yalnızca bir şirketin değil üre-
tici ortaklarımızın emeğinin 
sonucudur. Konya Şeker ola-
rak çiftçilerimizin alın teri ile 
global arenada örnek teşkil 
eden bir marka haline geldik. 
Emeği geçen tüm çalışanları-
mıza ve çiftçilerimize teşek-
kürlerimi sunuyorum. Konya 
Şeker üreterek güçlenmeye 
devam edecek."
n HABER MERKEZİ

Konya Şeker gıda 
devleri arasında 

Dün sabah erken saatlerde şe-
hir merkezinde etkili olan yoğun sis 
hayatı olumsuz etkilerken, uçak se-
ferlerinde aksamalar yaşandı. Mev-
lana Müzesi ise siste kayboldu.

Gece saatlerinde başlayan sis, 
sabah saatlerinde de etkisini sür-
dürdü. Şehir merkezi ve karayolla-
rında etkili olan sis nedeniyle görüş 
mesafesi düştü. Yetkililer, trafiğe 
çıkan sürücüleri dikkatli olmaları 
konusunda uyarırken, şehrin farklı 
yerlerinde çok sayıda maddi hasarlı 
trafik kazası meydana geldi. Şehrin 
simgelerinden Mevlana Müzesi ve 
Sultan Selim Camisi ise adeta sis-
te kayboldu. Öte yandan, Konya'da 
etkili olan sis nedeniyle uçak sefer-
lerinde aksamalar oldu. Meteoroloji 
verilerine göre, Konya ve çevresin-

de sisin öğle saatlerinde etkisini yi-
tirmesi, cumartesi günü çok bulut-
lu hava, pazar günü için de yağmur 
yağması tahmin ediliyor.

KULU’DA YOĞUN SİS VE GİZLİ 
BUZLANMA HAYATI OLUMSUZ 

ETKİLİYOR
Kulu’da ise, gece geç saatlerde 

başlayan sis dün sabah saatlerinde 
etkili olurken, görüş mesafesi yer 
yer 10 metreye kadar düştü. İlçede 
gece saatlerinden itibaren etkisini 
gösteren sis sabah erken saatlerde 
yoğunlaştı. Sabah saatlerinde evle-
rinden çıkan vatandaşlar ve okulla-
rına giden öğrenciler de sisle karşı-
laştı. Yetkililer, görüş mesafesinin 
yer yer 10 metreye kadar düştü-
ğünü belirterek, sürücülere dikkatli 
olmaları uyarısında bulundu.  n İHA

Yoğun sis ve gizli buzlanma hayatı olumsuz etkiledi

İlişki, insana anlam, mutluluk, 
huzur, güven gibi öğelerle beze-
li derin bağlar sunan bir yapıdır. 
Geçen hafta bu bağların sınır koy-
madığımızda nasıl zarar görebile-
ceğinden bahsetmiştik.

Bu hafta ise her yerde bahsi 
geçen sağlıklı sınırları nasıl inşa 
edebiliriz, biraz bundan bahsede-
lim istiyorum.

İlişkilerin sağlıklı ilerleyebil-
mesi için kişilerin kendi sınırları-
nı bilmesi ve karşıdaki kişinin de 
sınırlarına saygı duyması hayati 
önem taşır.

Sınır dediğimizde birçoğumu-
zun aklına kişileri kısıtlayan bir 
yapı gelebilir; lakin sağlıklı sınırlar, 
ilişki zeminini sağlamlaştıran un-
surlardandır.

Peki, sağlıklı bir sınır nasıl çi-
zilir?

-Duygularımızı tanımak ve vü-
cudumuzun tepkilerine kulak ver-
mek

En çok nerelerde öfkeli, gergin 

hissediyorsanız o anları düşün-
menizi istiyorum. Çünkü orada 
sınırlarımızı zorlayan bir durum 
olması muhtemeldir. Olay anında 
duygularımızı ve fiziksel belirtileri 
bir rehber gibi düşünüp neyin ra-
hatsız ettiğini bulabilir ve değiş-
mesi yönünde aksiyon alabiliriz.

Örneğin, Bir arkadaş ortamın-
da partneriniz sizinle ilgili bir ko-
nuyu dile getirdi ve bu sizde rahat-
sızlık oluşturduysa, partnerinizden 
bu konuları o ortamda konuşma-
masını isteyebilirsiniz.

-Açık ve net iletişimde olmak
İlişkide olduğumuz insanla 

açık ve dürüst bir şekilde konuş-
malı, ilişkiden beklentimizi net bir 
şekilde belirtmeliyiz.

Örneğin, özel günler sizin için 
önemliyse bunu belirtebilirsiniz. 
Yaptığı bir şakadan hoşlanmadıy-
sanız yine bunu belirtip bir daha 
yapmamasını isteyebilirsiniz. Bu-
rada önemli olan, suçlama şek-
linde değil, ‘Ben bundan hoşlan-

mıyorum’ şeklinde 
aslında karşıdaki 
kişiye de sizi tanıma-
sı için bir fırsat sun-
maktır.

-Hayır demekten 
korkmamak

Çoğu zaman bir 
şeye “hayır” dediği-
mizde bu bencilce bir 
davranış gibi gelebi-
lir. Aksine, bu kelime 
sizin ve karşınızdaki 
kişinin duracağı yeri 
bildirmesi açısından önemlidir.

Bazen hayatın hengamesi-
ne öyle bir kapılıyoruz ki, sadece 
“hayır” diyemediğimiz için karşı 
tarafın ihtiyacı olan her şeyi kar-
şılarken kendi ihtiyaçlarımıza ne 
enerjimiz ne de gücümüz kalıyor.

-Kendimizi Tanımak ve İhti-
yaçlarımızın Ne Olduğunu Analiz 
Etmek

Toplum olarak 
karşıdakinin ihtiyacı-
na odaklanmaya me-
yilliyiz. Bunu kültürel 
anlamda kıymetli 
bulmakla beraber, 
önceliği kendimizi 
tanımaya vermeliyiz.

İnsan kendini 
tanımadan “Neye ih-
tiyacım var? Neyi se-
viyorum, neyi sevmi-
yorum? Becerilerim 
ve yetkinliklerim ne-

ler?” gibi sorulara yanıt bulamaz. 
Kendi sınırlarını oluşturamayan 
biri, karşıdaki kişinin sınırlarını 
ihlal etme riski taşır. Bu da karşı 
tarafa iyilik yapıyoruz gibi görün-
se de sınır ihlali demektir. Bir süre 
sonra yaşanacak sorunların kök-
lerini salmaya başlaması anlamını 
taşır.

Örneğin, “Bugün sadece kitap 

okumaya ihtiyacım var” demek, 
karşıdaki kişiyi istememek an-
lamına gelmez. Sadece o anda 
ihtiyacınız olan şey o eylemdir, o 
kadar.

- Karşılıklı saygıyı muhafaza 
etmek

Sınır koymanın amacı, sade-
ce kendimizi tanıyıp sınırlarımızı 
belirlemek ve insanların buna uy-
masını beklemek değildir. Aynı şe-
kilde, karşımızdaki kişinin de sınır-
larına saygı göstermektir. Sağlıklı 
ilişkilerde kişiler birbirlerinin alanı-
nı tanır ve bu alana saygı gösterir.

- Sınırlarda esneklik
Sınırların öneminden bahset-

tik; ama kaçırılmaması gereken bir 
nokta, bu sınırların bağı koparacak 
kadar kırılgan olmamasıdır. Bazen 
ilişkinin dinamiğine göre sınırların 
esnetilmesi gerekebilir. Böylelikle 
ilişkide iki taraf da hem kendi hem 
de partnerinin ihtiyaçlarını karşıla-
yan bir denge kurabilir. Uzlaşma 

yine açık ve dürüst diyalogla sağ-
lanmalı ,kişiler hangi konularda 
birbirinden esneklik istediğini be-
lirtmelidir.

Son olarak;
Sınırlar, insanları birbirinden 

uzaklaştıran değil, ilişkilerin sağ-
lıklı şekilde derinleşmesini sağla-
yan çizgilerimizdir. Kendimizi tanı-
yarak atacağımız adımlar, sessizce 
içimize attığımız her duygunun bir 
gün volkan gibi gün yüzüne çık-
masını engeller.

Olaylar sırasında aksiyon ala-
bilmek, kendimizi bildiğimiz nok-
talarda ilişkide olduğumuz kişiye 
bunu söylemek, ani patlamalarla 
ilişkinin zarar görmesini önler.

Sağlıklı sınırlar, karşı tarafın ki-
şiselleştireceği şeyler değil, derin 
bağlar kurmanın anahtarıdır.

2025’in, hatalarımızdan ders 
çıkarıp sırtımızda değil cebimizde 
taşıyacağımız, bize rehberlik ede-
cek öğretilerle dolu bir yıl olmasını 
dilerim.

İLİŞKİDE SAĞLIKLI SINIRLAR NASIL ÇİZİLİR?

haber@konyayenigun.com
PSK. AYŞE ALBAYRAK

Emeklilik öncesi ‘emeklilikte nasıl bir hayat yaşamak istediğini’ düşünerek 25 yıllık memurluğun ardından hayatını kültür ve sanata 
adayan Yazar Tayyar Yıldırım, istediği hayatı yaşadığını söyleyerek ömrünü harcadıklarının ise ne kadar değerli olduğuna dikkat çekti 

‘Kahve köşelerinde ömür 
tüketmekten daha değerli!’

Uzun yıllar süren bir memuri-
yetin ardından emekliliğinde haya-
tını kültür sanatla devam ettirme 
kararı alarak şehirdeki kültür- sa-
nat faaliyetlerini araştıran Yazar 
Tayyar Yıldırım, Konya’da Konya 
Aydınlar Ocağı, Türkiye Yazarlar 
Birliği (TYB), Selçukya Kültür Sanat 
Derneği faaliyetlerinde yer alarak 
ömrünü kültüre adıyor! Yıldırım 
aynı zamanda Konya Yenigün Ga-
zetesi’nde yazdığı köşe yazılarıyla 
da dikkatleri üzerine çekmeyi başa-
ran yazarlar arasında yerini alıyor. 

‘İSTEDİĞİM EMEKLİLİK 
HAYATINI YAŞIYORUM’

Emekli olmadan önce, ‘emekli-
likte nasıl bir hayat yaşamak iste-
diğini’ düşünerek 25 yıllık memur-
luğun ardından hayatını kültür ve 
sanata adayan Yıldırım, kültürel 
faaliyetleri oldukça yoğun olan 
Konya’ya yerleşme kararıyla şehrin 
kültürel faaliyetlerini araştırmaya 
başlıyor. Şu anda hayal ettiği ha-
yatı yaşadığını ifade eden Yıldırım, 
“Emekliliğimizi kültür sanatla ge-
çiriyoruz, kitap yazıyoruz. Farklı 
sivil toplum kuruluşlarının kimi 
zaman yönetiminde; kimi zaman 
ise katılımcısı olarak faaliyetlerin-

de bulunuyorum. Bir hikâye ve bir 
de şiir kitabım var. Bir şiir kitabı 
daha yazıyorum. İnşallah gelecek 
nesle dokunabilecek bir şey bıra-
kabilirsek, amacımız gerçekleşmiş 
olacak. Kahve köşelerinde ömür 
tüketmektense bu tür işlerle ilgi-
lenmeyi daha değerli buluyorum.” 
diye konuştu.

‘HER FİKRE AÇIK, 
DEĞERLERİNE BAĞLI’

Aynı zamanda Konya’nın en 
köklü sivil toplum kuruluşların-
dan biri olan ve Salı Sohbetleri ile 
tanınan Konya Aydınlar Ocağı’nın 
faaliyetleri hakkında bilgi veren 
Yıldırım, “Dinleyici olarak katıl-

dığım sohbetler sonrası kendimi 
Konya Aydınlar Ocağı yönetimin-
de buldum. 29 yıldır faaliyetlerine 
devam eden Konya Aydınlar Oca-
ğı’nda işinin erbabı şahsiyetlere ve 
gündemdeki konular başta olmak 
üzere farklı konulara yönelik soh-
betler düzenleniyor. Herhangi bir 
siyasi parti kanadı altında olmayıp 
tüm insanlığa ve fikre açık olan bu 
dernek, kendi özümüz olan milli, 
manevi değerlere de saygılı olmayı 
arzu eden programlara imza atıyor. 
Hafta içi günlerimiz kültür sanat 
ziyaretleriyle geçiyor; Konya’da 
kültüre hizmet etmiş ve artık yaşı-
nı almış insanları ziyaret ediyoruz. 

Sunum yapabilecek sağlıkta olan 
kültür insanlarını ise Salı Sohbet-
leri’ne davet ediyoruz.” ifadelerini 
kullandı. 

‘RUHUMUZU BU 
FAALİYETLERLE BESLİYORUZ’
Kültürel faaliyetlerine katıl-

dığı diğer kurumlar hakkında da 
konuşan Yıldırım, “Ruhumuzu, 
Türkiye Yazarlar Birliği (TYB), Sel-
çukya Kültür Sanat Derneği gibi 
kültür- sanatta faal sivil toplum ku-
ruluşlarının etkinlikleriyle de besli-
yoruz. TYB Konya Şubesi daha çok 
ulusal ölçekli çalışmaları olan ve bu 
düzeyde sanatçıları da getirerek 
Konya’yı bilgiyle donatma gayreti 
içinde. Daha çok şiir ağırlıklı ola-
rak çalışan Selçukya Kültür Sanat 
Derneği’nde ise kendi üyelerine 
Denizli, Ankara ve ülkemizin diğer 
günlerinde kitap fuarlarında imkan 
tanıyor; imza günleri düzenliyor. 
15 günde bir şiir günleri düzenli-
yor, yine 15 günde bir kendi mer-
kezinde üyelerine kendilerini tanıt-
ma imkânı sunuyor. SKY ismindeki 
kendi yayınevinde kısa sürede 25 
civarı kitabın basın yayımını üst-
lendi.” şeklinde konuştu. 
n EMİNE KILIÇ
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İki yıl önce yaklaşık 40 bin metrekarede devreye aldığı entegre tesisle ürün ve hizmet kalitesi standartlarını sürdüren AKKO, 
Avrupa’ya damga vuran AKKO Europe GmbH’den sonra AKKO USA INC ile ‘konuşulan kalite’ misyonunu Amerika’ya da taşıdı 

Alüminyum uygulama sektöründe Konya’da akıllara gelen ilk firmalardan biri olan ALUALFA, profesyonelliğiyle bir adım öne çıkıyor. 
Kaliteli özgün çalışmalarıyla yapıya adeta hayat veren ALUALFA, yüksek performanslı mimari tasarımlarıyla tercih sebebi oluyor 

‘Konuşulan kalite’ Amerika 
pazarında daha da güçlü!

Uygulamada öncü!

AKKO, bu yeni girişimin hika-
yesini anlatırken “İmalata 1986 
yılından bu yana adım attığımız 
üretimin sürdürülebilirliği ve kalite 
standartları konusundaki kurumsal 
hassasiyetimiz, markamızı daima 
kendini güncellemeye; yeni tek-
nolojiler, uygulamalar ve nitelikli 
insan kaynağına yatırım yapmaya 
teşvik etti. Dünyada gıptayla bakı-
lan ürün gruplarını coğrafyamızda 
üretebilme tutkumuzu hep koru-
duk. Ürün ve hizmetlerimizin başa-
rısı, 90 ülkeye ihracatla AKKO’nun 
dünya markası olma vizyonunu 
destekledi. Pazar talepleri, talaş-
lı imalatta türeyen yeni ihtiyaçlar, 
markamızı; Avrupa pazarından 
sonra Amerika’da da daha sağlam 

adımlar atmaya teşvik etti” açıkla-
masında bulundu. 

Amerika pazarı talepleri doğ-
rultusunda inç ürün grubunu da 

ürün gamına ekleyen AKKO yeni-
likçi ürünlerini pazara sunmuş ve 
pazarın ihtiyaçları doğrultusunda 
sunmaya devam ediyor.  

AKKO Ticari Fonksiyon Lideri 
Mustafa Karakuş: “Avrupa’da üre-
tim daralırken daha cesur davranıp 
Amerika’daki varlığımızı güçlen-
dirme kararı aldık. Ani bir karar 
değildi, fizibilitesi pandemiden bu 
yana yapıldı. Üretim ihtiyaçları her 
geçen gün dönüşüyor ve artıyor. 
Metal işlemede kusursuzluğu taah-
hüt eden gerek teknolojik gerekse 
mühendislik birikimimiz ve nere-
deyse 40 yıllık üretim tecrübemiz, 
bu pazardaki büyüme iddiamızı 
güçlendiriyor. AKKO USA INC ile 
bölgenin, ‘verimli, uygun maliyetli 
ve katma değerli üretim beklentisi-
ni’ karşılama konusunda artık daha 
da iddialıyız” sözlerini kaydetti.   
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

2007 yılında kurulan ALUAL-
FA, Konya’da alüminyum mimari 
sistemleri denildiğinde akla gelen 
ilk firmalardan biri olmanın yanı 
sıra, profesyonelliği ve yenilikçi 
çözümleriyle sektörde fark oluş-
turmaya devam ediyor. Yüksek 
performanslı tasarımları ve öz-
gün çözümleriyle yapılara estetik 
dokunuşlar kazandıran ALUALFA, 
hem dayanıklılık hem de estetik 
açıdan mükemmel sonuçlar su-
nuyor. Firma, Türkiye genelinde 
hizmet vermekle kalmayıp yurt 
dışına da ihracat yaparak sektör-
deki başarısını uluslararası arena-
da da kanıtlıyor.

TECRÜBE VE 
PROFESYONELLİKTE ZİRVE
Bugüne kadar yüz binlerce 

metrekare projeyi kaliteli bir şe-
kilde tamamlayarak teslim eden 
ALUALFA, uzun yıllara dayanan 
tecrübesi ve uzman kadrosuyla 

cephe sistemlerinden yalıtımlı 
kapı-pencere çözümlerine, kom-
pozit ve sürme sistemlerden cam 
balkon ve korkuluk çözümlerine 
kadar geniş bir ürün yelpazesi su-
nuyor. Her projede kaliteli işçilik 
ve dayanıklılığı bir araya getirerek 
her türlü mimari yapıya uygun 
çözümler oluşturan ALUALFA, 

yapıların hem işlevselliğini hem 
de estetik değerini artırmayı he-
defliyor.

YÜKSEK PERFORMANSLI 
VE ÇEVRE DOSTU ÇÖZÜMLER
ALUALFA, sürdürülebilir yapı 

çözümleri sunma vizyonuyla, 
enerji tasarrufu sağlayan, çevre 
dostu ve dayanıklı alüminyum 

sistemleri projelerine entegre 
ediyor. Gelişmiş Ar-Ge çalışma-
ları sayesinde, her iklim koşuluna 
uygun, aşırı dayanıklı ve esnek 
tasarımlar sunarak hem yaşam 
alanlarınıza konfor katıyor hem de 
estetik açıdan göz dolduran proje-
ler oluşturuyor.

YAPIYA ÖZGÜN ÇÖZÜMLER 
İLE FARK OLUŞTURUYOR

ALUALFA’nın sektördeki başa-
rısının ardında, her projeye özgü 
sunduğu yenilikçi ve anahtar tes-
lim çözümler yatıyor. Cephe sis-
temlerindeki uzmanlığıyla müşte-
ri memnuniyetini en üst düzeyde 
tutan firma, bilgi birikimi ve de-
neyimiyle projelere değer katıyor. 
Hem yurt içinde hem de yurt dı-
şında projelere imza atan ALUAL-
FA, estetik, güvenilir ve doğa dos-
tu yapılar oluşturarak sektördeki 
öncü konumunu her geçen gün 
pekiştiriyor. n EMİNE KILIÇ
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Orman Genel Müdürü Bekir Karacabey, 2024 yılında 96 bin hektarda ağaçlandırma çalışmaları yaptıklarını 
belirterek, "Yaklaşık 500 milyon fidanı toprakla buluşturduk ve ülkemizin yeşiline yeşil katmış olduk." dedi

500 milyon fidan 
toprakla buluştu 

Orman Genel Müdürü Bekir Ka-
racabey, Orman Genel Müdürlüğü-
nün (OGM) geçen yıl yaptığı ağaç-
landırma çalışmaları başta olmak 
üzere orman yangınlarıyla mücade-
le faaliyetleri ve 2025 yılı hedefleri-
ne ilişkin değerlendirmede bulun-
du. Ormanların güçlendirilmesi için 
2024'te ağaçlandırma çalışmalarına 
devam ettiklerini aktaran Karaca-
bey, "Toplamda 96 bin hektar alan-
da çalışma yaparak yaklaşık 500 
milyon fidanı toprakla buluşturduk 
ve ülkemizin yeşiline yeşil katmış 
olduk. Bu sayede de özellikle Sayın 
Cumhurbaşkanımızın talimatı olan 
7 milyar fidan hedefini gerçekleşti-
rip, son 20 yılda diktiğimiz fidan sa-
yısını 7,5 milyara ulaştırmış olduk." 
diye konuştu. Karacabey, bu çalış-
malar sayesinde sadece orman var-
lığını artırmakla kalmadıklarını, ülke 
topraklarının erozyonla kaybolması-
nın da önüne geçtiklerini vurguladı. 
Geçmiş yıllarda 500 milyon ton olan 
yılda kaybolan toprak miktarını 113 
milyon tona düşürdüklerini, hedef-
lerinin bunu daha da aşağıya çek-
mek olduğunu belirten Karacabey, 
ağaçlandırma çalışmalarının yanı 
sıra ormanların bakımını da yaptık-
larını anlattı. Karacabey, bu sayede 
elde ettikleri ürünleri ülke ekonomi-
sine kazandırdıklarına işaret ederek, 
"2017 yılında yaklaşık 800 milyon 
dolar olan ağaç orman ürünleri itha-
latından kaynaklı açığı kapatıp, 2024 
yılı sonu itibarıyla yaklaşık 1 milyar 
dolar cari fazla elde edilmesini sağ-

ladık." dedi.
ORMAN KÖYLÜLERİNE 
DESTEK BÜTÇESİ ARTTI

Orman köylülerinin kalkındırılma-
sının da asli görevlerinden biri olduğu-
na değinen Karacabey, Orman ve Köy 
İlişkileri (ORKÖY) Dairesi Başkanlığı 
sayesinde 2024'te 10 bin 500 aileye 2 
milyar lira tutarında yüzde 20'si hibe, 
yüzde 80'i faizsiz kredi olmak üze-
re kaynak aktardıkları bilgisini verdi. 
Karacabey, orman köylerinde yaşa-
yan vatandaşların bir taraftan hayat 
şartlarını iyileştirirken, diğer taraftan 
ek gelir elde etmelerini sağladıkları-
nı belirterek, şöyle devam etti: "Bu 
çerçevede yürüttüğümüz en önemli 
faaliyetlerden biri, köylerimizdeki va-
tandaşlarımızın evlerinin elektrik ih-
tiyacını çatılarına kurduğumuz güneş 
enerjisi panelleriyle sağlamak oldu. Bu 
sayede onların hem giderlerinin azal-
masını sağlarken, aynı zamanda da 
konforlu ortam sağlamış olduk. 2025 
yılında da inşallah ORKÖY bütçesini 
2,5 milyar liraya çıkarıyoruz."

"YAPILAN HER İŞLEM 
KAYIT ALTINA GİRİYOR"

Ormanların korunmasına ilişkin 
yeni uygulamaları devreye aldıkları 
bir yılı geride bıraktıklarını vurgula-
yan Karacabey, şöyle konuştu: "Kısa-
ca 'ETB' diye ifade ettiğimiz Elektro-
nik Taşıma Belgesi Sistemi'ne geçtik. 
Birleşmiş Milletlerin (BM) ormansız-
laşmayla ilgili tüzüğü yayımlandı ve 
bu tüzüğe göre orman ürünlerinin 
ilk üretildiği yerden son tüketiciye 
ulaşıncaya kadarki seyrinin takip 

altına alınması, kontrol altına alın-
ması hükmü getiriliyor. Biz de bunu 
sağlayabilmek maksadıyla yaşlan-
dığı için veya bakım gereği ya da 
hastalandığından dolayı ormandan 
çıkarılması gereken ağaçları barkod-
la bulunduğu yerden itibaren kayıt 
altına alıyoruz. Ondan sonraki yolcu-
luğunu da yine barkodla birlikte ETB 
ile izlemeye almış oluyoruz. Böylece 
yapılan her işlem kayıt altına girmiş 
oluyor. Böylece ormansızlaşmayla 
ilgili herhangi bir açık da kalmamış 
oluyor."

Karacabey, Türkiye'nin orman 
yangınlarıyla mücadelesinin birçok 
ülke tarafından hayranlıkla izlendi-
ğine dikkati çekerek, bu kapsamda 
dünyada bugün kullanılan tekno-
lojinin en yenisini kullandıklarını 
ifade etti. ABD'den sonra ormanları 
gözetlemede ve yangınların yöne-
timinde İnsansız Hava Aracı (İHA) 
kullanan ikinci ülkenin Türkiye ol-
duğunu vurgulayan Karacabey, "Bu 
konuda Avrupa'da ilk ülkeyiz. Aynı 
zamanda dünyada sadece 5 ülkede 
bulunan ve Sayın Cumhurbaşkanı-
mızın 'Otağ' ismini verdiği ormanla-
rın gözetilmesi ve yangınların yöne-
tilmesinde de kullandığımız, sadece 
10 dakika içinde bize tamamen en 
ayrıntılı şekilde harita üretebilecek 
teknolojiyle donatılmış uçağımız bu-
lunuyor." dedi. Karacabey, 2024'te 
orman yangınlarının seyri ve alev-
lerle mücadelede yapay zekayı da 
kullanmaya başladıklarını anımsa-
tarak, bu kapsamda başarılı bir yılı 

tamamladıklarını söyledi.
"MÜCADELEYİ TÜM KESİMLERE 

YAYGINLAŞTIRACAĞIZ"
Geçmiş yıllarda yaşanan büyük 

orman yangınlarıyla mücadelede-
ki tecrübelerden yola çıkarak hava 
gücünü artırdıkları bilgisini payla-
şan Karacabey, şu değerlendirme-
de bulundu:"2002'de 73 ton olan 
bir seferde su atma kapasitesini 
400 tonun üstüne çıkardık. Aynı 
zamanda yer ekiplerimizin sayısını 
da yüzlü rakamlardan bugün 1600-
1700'lere ulaştırdık. Sadece arazöz 
sayısını 25 bine çıkardık. Bugüne 
kadar elde edilmiş olan bu başa-
rıları, bundan sonra elde edilecek 
başarıların garantisi olarak görmü-
yoruz. 'Bugüne kadar yapabildiysek 
bundan sonra da yapabiliriz.' dü-
şüncesi bizi rehavete asla düşür-
memeli. Bu yılki stratejimiz Sayın 
Bakanımızın da özellikle her sefe-
rinde vurguladığı gibi orman yan-
gınlarıyla mücadelede asıl başarı, 
yangının çıkmamasını sağlayabil-
mektir." Karacabey, orman yangın-
larının önlenmesi konusunda daha 
çok gayret etmeleri gerektiğine 
dikkati çekerek, "Mücadelemizi, 
Milli Eğitim Bakanlığımız ile Tarım 
ve Orman Bakanlığımızın yakın 
zamanda imzalayacakları protokol-
le ilkokul, ortaokul ve liseden baş-
lamak üzere öğrencilerimizi de bu 
işin içine katarak, onlar vasıtasıyla 
ailelerine ulaşarak toplumun tüm 
kesimine yaygınlaştırmayı düşünü-
yoruz." şeklinde konuştu.  n İHA

Kış mevsiminin gelmesiyle 
birlikte Kahramanmaraş'ın ge-
leneksel içeceği salep soğuk ha-
valarda insanların içini ısıtırken 
sağlık açısından da birçok fayda 
sunuyor.

Salep, sadece kış aylarında 
sıcak içecek olarak tüketilmek-
le kalmıyor, yaz mevsiminde ise 
dünyaca ünlü Maraş dondurma-
sının temel malzemesi olarak 
kullanılıyor. Göç mevsimi olarak 
bilinen bahar aylarında doğadan 
toplanan yabani orkide kökle-
rinden elde edilen salep, don-
durmaya kıvam ve dayanıklılık 
kazandırarak, Maraş dondurma-
sını eşsiz bir tat haline getiriyor. 
Salep, içerdiği doğal bileşenlerle 
sağlığa birçok fayda sağlıyor.

Salep, mideyi rahatlatıp 
ve sindirimi kolaylaştırırken, 
hazımsızlık sorunları yaşayan 
kişiler için doğal bir çözüm su-
nuyor. Kış aylarında sıkça kar-
şılaşılan soğuk algınlığı ve grip 
gibi hastalıklara karşı bağışıklığı 
destekleyen salep, yüzyıllardır 
doğal bir afrodizyak olarak ta 

görülüyor. Orkide köklerinden 
elde edilen salep, yüzyıllardır 
Maraş halkının mutfağındaki 
yerini koruyor. Kervanhan Mut-
fak Şefi Samet Pekel, “Özellikle 
kış mevsiminde havalar soğu-
yunca devreye salep giriyor. 
Dondurmadan sonra salep gelir. 
Dondurmanın da hammaddesi 
saleptir. Ahır Dağı eteklerinde 
orkide bitkilerimiz vardır ve bu 
bitkilerin kökünün çıkarılıp ku-
rutularak salep haline getiriliyor 
ve kendi makinasında çekilerek 
tek toz salep haline getiriliyor. 
Bu salep ile yaz mevsiminde 
Kahramanmaraş'ın meşhur don-
durması yapılır. Yazın damakları 
ve yüreği ferahlatır kışın ise içi-
mizi ısıtır” dedi.

Müşteri Sibel Demircan ise, 
“Kahramanmaraş'a ait olma-
sı bizleri sevindiriyor ve mutlu 
ediyor. Alışılmışın dışında bitki 
çayların dışında biraz daha sale-
be yönelmek önemli. Daha do-
ğal olanı tüketmek çok önemli. 
Kış mevsiminde salep içmek çok 
şifalı” diye konuştu.  n İHA

Kışın iç ısıtan salebin sağlık 
açısından da bir çok faydası var

Gastroskopi ve kolonoskopi 
işlemleri ile mide ve bağırsak 
hastalıklarında erken teşhisin 
mümkün olduğunu belirten 
Gastroenteroloji Uzmanı Dr. 
Özgür Ecemiş, “Gastroskopi ile 
H. pilorinin varlığının araştırıl-
ması, mide kanamasının tanı 
ve tedavisi, darlıkların geniş-
letilmesi, yabancı cisim çıka-
rılması, polip çıkarılması da 
yapılabilmektedir. Kolonoskopi 
ile de kalın bağırsaklar ve ince 
bağırsakların son kesiminin 
tüm hastalıklarının tanısı ko-
nulabilir” dedi.

Liv Hospital Samsun Gast-
roenteroloji Kliniği’nden Uzm. 
Dr. Özgür Ecemiş, “gastros-
kopi ve kolonoskopi” işlemleri 
hakkında bilgi verdi. Gastros-
kopinin yemek borusu mide 
ve oniki parmak bağırsağın ilk 
bölümünün incelendiği bir iş-

lem olduğunu ifade eden Uzm. 
Dr. Ecemiş, “Bu işlem ile ye-
mek borusunun, midenin ve 
on iki parmak bağırsağının ilk 
bölümünün neredeyse tüm 
hastalıklarının tanısı konulabi-
lir. Reflü düşünülen hastalara, 
gastrit ve peptik ülser şüphesi 
olanlara, yemek borusu kan-

seri şüphesi olanlara, mide 
kanseri şüphesi olanlara, ince 
barsak hastalıkları şüphesi 
olanlara, ailede mide kanseri 
öyküsü olanların akrabalarına 
işlemin yapılması planlanmalı-
dır. Gastroskopi ile H. pilorinin 
varlığının araştırılması, mide 
kanamasının tanı ve tedavisi, 

darlıkların genişletilmesi, ya-
bancı cisim çıkarılması, polip 
çıkarılması da yapılabilmekte-
dir” şeklinde konuştu.

“GASTROSKOPİ İŞLEMİNDEN 
ÖNCE 8-10 SAAT AÇ KALINMALI”
Uzm. Dr. Özgür Ecemiş, gast-

roskopi işleminde dikkat edilmesi 
gerekenler hakkında şu bilgileri 

verdi: “Gastroskopi işlemi 8-10 sa-
atlik açlık sonrasında yapılır. İşlem 
yapıldıktan yarım saat sonra kişi ye-
meğini yiyebilir. İşlem öncesi yapı-
lacak sedasyonun etkisi 3-4 saat ka-
dar daha süreceğinden, hastaların 
araba sürmemeleri gerekmektedir. 
Bu nedenle mutlaka onları evlerine 
geri götürecek biri ile randevuları-
na gelmeleri önerilmektedir. İşleme 
bağlı komplikasyon gelişmesi (ciddi 
kanamalar, perforasyon, anesteziye 
bağlı komplikasyonlar) son derece 
nadirdir.”

“KOLONOSKOPİ HANGİ 
HASTALIKLAR İÇİN UYGULANIR”
Kolonoskopinin ise anüsten gi-

rilerek kalın bağırsakların tamamı-
nın incelendiği bir işlem olduğunu 
belirten Dr. Ecemiş, “İşlem öncesi 
ve sırasında hastaya damardan sa-
kinleştirici, anestezik verilir. Hasta 
işlem sırasında tamamen uyumak-
tadır. Hemoroid, bağırsak kanseri, 

ülseratif kolit ve Crohn düşünülen, 
ishali olan kabızlığı olan, irritabl ba-
ğırsak hastalığı tanısı konulması, 
kansızlığı, kanaması olan hastalara 
yapılmaktadır. Bu işlem ile kalın ba-
ğırsaklar ve ince bağırsakların son 
kesiminin tüm hastalıklarının tanısı 
konulabilir” diye konuştu.

“KOLONOSKOPİDEN ÖNCE 
3 GÜN DİYET YAPILMALI”

Uzm. Dr. Özgür Ecemiş, şöyle 
devam etti: “Bağırsakların temiz-
lenebilmesi için işlem yapılmadan 
önceki 3 gün diyet yapılmalı ve 
işlemden bir önceki gece ishal ya-
pıcı ilaç kullanılmalı, işleme gel-
meden 1 saat öncede makattan 
lavman yapılmalıdır. İşlemden 
sonra kişi normal yemeğini yiye-
bilir. İşleme bağlı komplikasyon 
gelişmesi (ciddi kanamalar, per-
forasyon, anesteziye bağlı komp-
likasyonlar) son derece nadirdir.”  
nİİHA

'Mide ve bağırsakta erken teşhis önemli

Dr. Özgür Ecemiş

Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanı Göktaş, sosyal yardım 
faydalanıcısı hanelerde bulu-
nan öğrencilerin ulaşım gider-
lerinin karşılanması için hayata 
geçirilen Ulaşım Desteği'nin üst 
limit tutarının tek yön için 1900 
liraya yükseltildiğini bildirdi. 
Bakan Mahinur Özdemir Gök-
taş yaptığı yazılı açıklamada, 
öğrencilerin ulaşım giderlerinin 
karşılanması için 2022'de baş-
layan Ulaşım Desteği'nin 2024-
2025 eğitim öğretim yılında da 
devam ettiğini ve destekten 

bugüne kadar 100 binden faz-
la öğrencinin faydalandığını 
hatırlattı. Ailesinden farklı bir 
ilde eğitim gören ilk, orta ve 
yükseköğrenim öğrencilerinin 
şehirlerarası ulaşım giderleri-
ne Ulaşım Desteği ile katkıda 
bulunduklarını belirten Göktaş, 
sosyal yardım faydalanıcısı ha-
nelerde bulunan öğrencilerin 
ulaşım giderlerine gidiş dönüş 
olmak üzere yılda dört kez des-
tek sağladıklarını ifade etti.

Öğrencilere ve ailelerine 
destek olmayı sürdürdüklerini 

Bakan Göktaş şunları kaydetti: 
"Öğrencilerimize 2025 yılı için 
vereceğimiz desteğin üst limit 
tutarını güncelleyerek tek yön 
için 1250 liradan 1900 liraya 
yükselttik. Şu ana kadar yakla-
şık 100 milyon liralık kaynağı 
Sosyal Yardımlaşma ve Daya-
nışma Vakıflarımıza aktardık. 
Sosyal yardım faydalanıcısı ha-
nelerde bulunan öğrencilerin 
ulaşım giderlerinin karşılan-
ması için uyguladığımız ulaşım 
desteğimizden bugüne kadar 
100 binden fazla öğrenci yarar-

landı. Bütüncül ve adil sosyal 
hizmet modelleri geliştirerek 
toplumun her bir ferdine ulaş-
maya devam edeceğiz. Bu doğ-
rultuda sosyal yardım faydala-
nıcısı hanelerin desteğe ihtiyaç 
duydukları her an yanlarında 
olacağız."

Bakan Göktaş, destek prog-
ramına başvuruların öğrenci 
veya ailesi tarafından, ailenin 
ikametinin bulunduğu yerdeki 
Sosyal Yardımlaşma ve Daya-
nışma Vakfına yapılması gerek-
tiğini de belirtti. n AA

Ulaşım desteği üst limiti yükseltildi

Mahinur Özdemir Göktaş
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Türkiye’nin gıda ihracatında önemli bir tehdit oluşturan aflatoksin sorununa dikkat çeken uzmanlar, Avrupa Birliği’nin 
Türkiye’den ithal edilen kuru incir ve fındık gibi ürünlerde yüksek düzeyde aflatoksin tespit ederek iade ettiğini belirtti

Gıdada büyük risk!
Dr. Ayla Ünver Alçay, Türki-

ye’nin gıda ihracatında önemli bir 
tehdit oluşturan aflatoksin soru-
nuna dikkat çekerek özellikle Av-
rupa Birliği’nin (AB) Türkiye’den 
ithal edilen kuru incir ve fındık 
gibi ürünlerde yüksek düzeyde 
aflatoksin tespit ederek iade et-
tiğini belirtti. Bu durumun hem 
halk sağlığı hem de Türkiye’nin 
uluslararası ticaretteki itibarını 
ciddi şekilde tehdit ettiğini söyle-
yen Dr. Alçay, "Bu yalnızca eko-
nomik bir mesele değil, aynı za-
manda insan sağlığını doğrudan 
ilgilendiren bir krizdir. Aflatoksin 
riski kansere yol açıyor" dedi.

İstanbul Aydın Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Dr. Alçay, Avrupa 
Birliği'nin Gıda Güvenliği Uyarı 
Sistemi’nden (RASFF) alınan ve-
rilere göre, sadece Kasım ve Ara-
lık 2024 aylarında Türkiye’den 
gönderilen gıda ürünlerine yöne-
lik 69 mikotoksin uyarısı yapıldı-
ğını ifade etti. Alçay, bu uyarıların 
büyük bir kısmının kuru incirler-
de yoğunlaştığını, ancak kabuklu 
fıstık, yer fıstığı, siyah ayçiçeği 
çekirdeği ve mısır gibi ürünlerin 
de sıklıkla bu listeye dahil oldu-
ğunu belirtti. "AB ülkeleri bu ko-
nuda son derece hassas. Her bir 
iade, ülkemizin gıda ürünlerine 
olan güveni azaltıyor" diye ekledi.

AFLATOKSİN NEDİR?
Aflatoksinin ne olduğunu 

açıklayan Dr. Alçay, bunun As-
pergillus flavus ve Aspergillus 
parasiticus adı verilen küf man-
tarları tarafından üretilen bir 
toksin olduğunu belirtti. Özellikle 
sıcak ve nemli iklimlerde yetişen 
tarım ürünlerinde bu toksinin 
yaygın olarak görüldüğünü söy-
ledi. "Aflatoksin B1, doğal olarak 
oluşan en güçlü kanserojenler-
den biridir ve uzun süre maruz 

kalındığında karaciğer kanseri 
başta olmak üzere ciddi sağlık 
sorunlarına neden olabilir" ifade-
lerini kullandı.
TÜRKİYE NEDEN RİSK ALTINDA?

Türkiye’nin iklim şartlarının 
aflatoksin oluşumunu tetiklediği-
ni ifade eden Dr. Alçay, bu riskin 
özellikle hasat sonrası uygulama-
lardaki eksikliklerden kaynaklan-
dığını belirtti. "Uygun olmayan 
kurutma ve depolama şartları, 
nem ve sıcaklık kontrolünün ye-
tersizliği aflatoksin oluşumunu 
hızlandırıyor. Bu durum, hem 
sağlık açısından risk oluşturuyor 
hem de ekonomik kayıplara yol 
açıyor" dedi. Türkiye’nin fındık 
ve kuru incir gibi stratejik tarım 
ürünlerinde yüksek ihracat po-
tansiyeline sahip olduğuna dik-
kat çeken Dr. Ünver Alçay, "Bu 
ürünlerin küresel pazarlarda ter-
cih edilmesi, yalnızca kalitesine 
değil, güvenilirliğine de bağlıdır" 
ifadelerini kullandı.

MİKOTOKSİNLER 
VE TEHLİKELERİ

Dr. Alçay, aflatoksin dışında 

farklı mikotoksinlerin de sağlık 
için tehdit oluşturduğunu belirtti. 
"Aflatoksin sorunu tek başına bir 
tehdit değil. Diğer mikotoksinler 
de ciddi sağlık problemlerine yol 
açabiliyor" dedi. Mikotoksinlerin 
etkilerini şöyle sıraladı:

“Okratoksin A: Böbrek fonk-
siyonlarını bozabilir ve kansere 
neden olabilir.

Fumonisinler: Sinir sistemi ve 
karaciğer üzerinde ciddi etkiler 
oluşturabilir.

Zearalenon: Hormonal bozuk-
luklara yol açabilir.

Patulin: Özellikle meyve su-
larında bulunur ve karaciğer ile 
böbrek hasarına neden olabilir.”

"Bu toksinlerin insan sağlığı 
üzerindeki etkileri hafife alına-
maz" diyen Dr. Alçay, mikotoksin-
lerin tarım ürünlerinde oluştur-
duğu risklere karşı daha dikkatli 
olunması gerektiğini ifade etti.

ÇÖZÜM ÖNERİLERİ VE
 MÜCADELE YÖNTEMLERİ

Dr. Alçay, aflatoksinle mü-
cadelede bilimsel ve teknolo-
jik yöntemlerin önemine dikkat 

çekti. "Gıda güvenliği, yalnızca 
ürün yetiştirme sürecinde değil, 
aynı zamanda hasat sonrası ve 
depolama süreçlerinde de sağ-
lanmalıdır" dedi. Eğitim ve de-
netim çalışmalarının artırılması 
gerektiğini vurgulayan Dr. Alçay, 
şu önerilerde bulundu:

“İyi Tarım Uygulamaları: Çift-
çilere, nem ve sıcaklık kontrolü 
gibi kritik konularda bilgi veril-
mesi. 

Gelişmiş Analiz Yöntemle-
ri: Aflatoksin tespiti için hızlı ve 
doğru analiz yöntemlerinin yay-
gınlaştırılması.

Doğal Antifungal Maddeler: 
Küf oluşumunu engelleyen bi-
yoteknolojik çözümlerin devreye 
alınması.

Modern Depolama Sistemle-
ri: Uygun depolama şartlarının 
sağlanması için yatırımlar yapıl-
ması.”

"Bu tür önlemler yalnızca ih-
racat pazarımızı korumak için 
değil, aynı zamanda halkımızın 
sağlığını güvence altına almak 
için de gereklidir" diyen Dr. Al-
çay, aflatoksinle mücadelenin 
tüm paydaşların iş birliğiyle ya-
pılması gerektiğini ifade etti.

Dr. Alçay, Türkiye’nin gıda 
güvenliğini sağlamak için acil 
önlemler alması gerektiğini be-
lirterek "Aflatoksin sorunu, sa-
dece sağlık değil aynı zamanda 
ekonomik bir krizdir. Halkımızın 
sağlığını korumak ve ihracat pa-
zarımızı güvence altına almak 
için devlet kurumları, çiftçiler 
ve özel sektör el ele vermelidir" 
dedi. Ayrıca, tüketicilere de ses-
lenerek "Satın aldığınız ürünle-
rin güvenilirliğine dikkat edin 
ve mümkünse analiz raporlarını 
kontrol edin" şeklinde konuştu.  
n İHA

Kabakgiller ailesinin en tatlı, en 
şeker, en güzel renkli besinlerinden 
bal kabağını tüketmenin tam vaktidir. 
Tatlısı tuzlusu her tadı alabileceğiniz 
en güzel besinlerden biri balkabağı-
dır. Güçlü bir beta-karoten, Lutein, 
Alfa gibi ve A, B6, C, K, E vitamini, 
magnezyum, Pantotik asit, bakır, po-
tasyum, fosfor ve demir kaynağıdır. 
Süper besin olarak adlandırabiliriz.  
Güçlü bir A vitamini kaynağıdır ve 
içeriğindeki zeaksantin isimli karote-
noid ile göz sağlığının korunmasına 
yardımcı olur. C vitamini bakımından 
zengindir. 1 porsiyon Balkabağı (100 
gr) yetişkin bir bireyin günlük C vita-
mini ihtiyacının yüzde 35’ini karşılar. C 
vitamini ile kolajen üretimini destekle-
yerek cildin daha genç görünmesine 

yardımcı olur.
İyi bir lif kaynağı olan bal kabağı, 

hem kalp hem de bağırsak sağlığı 
açısından büyük önem taşır.  Yüksek 
oranda lif tüketimi kolesterol seviyesi-
nin düşmesine dolayısıyla kalp sağlı-
ğının korunmasında; bağırsak hare-
ketliliğinin düzenlenmesi ile de kolon 
kanseri riskinde azalmada büyük bir 
role sahiptir. Lif tüketiminin artması ile 
tokluk süresi uzar.

Potasyum bakımından da olduk-
ça zengin olan bu süper besin kan 
basıncının düzenlenmesine yardımcı 
olur.

İçeriğindeki vitamin-minerallerle 
hem bağışıklık sisteminizi güçlendirir, 
hem metabolizmanızı hızlandırır. Kış 
aylarında bağışıklık sistemini güçlen-

dirmek için tercih edi-
len besinlerden birisi 
de balkabağı olmalıdır. 
Balkabağı antioksidan 
vitamin ve mineraller-
den oldukça zengin 
olduğundan vücudu 
bakteri, virüs ve mik-
roplardan koruyarak 
mevsim geçişlerinde 
ve dondurucu kış gün-
lerinde bağışıklık siste-
minin desteklenmesine 
yardımcı oluyor.

Çekirdeklerde bulunan triptofan 
adındaki aminoasitler ile seratonin 
hormonu salgılanmaktadır. Bu salgı-

lanan hormon birey-
lerin daha rahat uyku 
uyumasına yardımcı 
olacaktır. Bu salgılanan 
hormon yani seratonin 
hormonu, mutluluk 
hormonlarından biri 
olarak da bilinmektedir. 
Bu yüzden oldukça ya-
rarlı bir besindir.

Bal kabağının 100 
gramında 26 kalori 
bulunduğunu ve kilo 
vermenize de destek 

olduğunu hatırlatmak isterim.
Sevgili okurlarım Bal kabağı için 

alternatifleri sizin için toparladım. 

Tüketilmeden önce de çok fazla 
ve uzun süreli ısıya maruz bırakma-
yın. Fırında veya buharda kısa süreler-
de pişirin. Bu şekilde vitamin ve mine-
ral kayıpları en az seviyeye indirilebilir.

Tatlısını tercih edeceğiniz zaman, 
rafine şekerden kaçınırken, tahin, bal, 
pekmez kullanarak tatlınızı hazırladık-
tan sonra, ceviz veya bademle servisi-
ni gerçekleştirebilirsiniz.

Bal kabağı çorbası, kış aylarından 
vazgeçemeyeceğiniz bir tat olabilir. 
Püre şeklinde kullanarak çorbanızı 
hazırlayabilirsiniz. İçerisine bal kaba-
ğı püresi, süt, soğan, zeytin yağı ve 
baharatları kullanarak leziz bir çorba 
hazırlayabilirsiniz. 

Balkabaklı latteyle de soğuk gün-
lerinize sıcacık bir kazanım yakalayabi-

lirsiniz. Bal kabağı püresi ile toz tarçın, 
kakule, karanfil, süt, kahve ve bal ile 
tatlandırarak lattenizi lezzetlendirebi-
lirsiniz.

Balkabağının lif yönünden zengin 
olmasıyla evde yapılan ekmeğinize de 
katabileceğinizi hatırlatmak istedim.

Kahvaltılara eşlik edeceğiniz bal-
kabaklı krep i peynir ile tercih edebilir-
siniz. Yumurta, süt, balkabağı püresi, 
tam buğday unu ile mini krepleriniz 
hazırlayabilirsiniz. 

Sabah kahvaltılarınızda yulaf ez-
menizin içerisine bal kabağı ile yula-
fınızı pişirip bal ve bademle süsleyip 
tüketebilirsiniz.  

Kek, muhallebi, reçel olarak da 
besinlerinizi zenginleştirip, çeşitlendi-
rebilirsiniz. 

BALKABAĞI 

haber@konyayenigun.com
NUR AÇLAN

Kış aylarında çocuklar arasın-
da hızla yayılan el ayak hastalı-
ğına dikkat çeken uzman doktor, 
döküntü fark edildiğinde mutlaka 
bir çocuk hekimine başvurulması 
gerektiğini vurguladı.

Özellikle kış aylarında çocuk-
lar arasında hızla yayılan ve okul-
larda sıkça görülen el ayak hasta-
lığı ile ilgili Düzce Atatürk Devlet 
Hastanesi Çocuk Hastalıkları Uz-
manı Dr. Özge Yurtseven, ailelere 
önemli açıklamalarda bulundu. 
Uzman Dr. Yurtseven, hastalık 
belirtilerinin fark edilmesi duru-
munda mutlaka bir çocuk dokto-
runa başvurulması gerektiğini 
ifade ederek, "Vücutta ellerde, 
avuç içlerinde, ayaklarda, ayak 
tabanında, ağız içinde, ağız ke-
narında kırmızı, kuru ya da 'vezi-
küler' dediğimiz içi su dolu tarzda 
döküntüler olmasıyla karakterize 
edilir. Bu döküntüler kaşıntılı veya 
kaşıntısız olabilir. Buna eşlik eden 
ateş, iştahsızlık ve boğaz ağrısı 
görüyoruz. Bu hastalığın spesifik 
bir tedavisi yoktur. Genelde des-
tekleyici tedaviler veriyoruz. Ateş 

durumunda ateş düşürücüler, ka-
şıntısı çok fazla olduğunda alerji 
ilaçları verebiliyoruz. Beslenme 
ile ilgili ise sıvı tedavisi veriyoruz" 
dedi.

"ÇOCUKLARDA DÖKÜNTÜLER 
BİZİM İÇİN ÖNEMLİ"

Bu hastalığın yaklaşık 7-10 
gün içinde kendiliğinden iyileşti-
ğini ifade eden Yurtseven, "Aileler 
bulaşıcılığını çok merak ediyor. Bu 
hastalık bulaştırıcı bir hastalıktır. 
En yüksek dönemi döküntüler 
başlamadan önceki 24 saatte gö-
rüyoruz. Ailelerin çocukları kreşe 
veya okula ne zaman göndereyim 
diye bir endişesi oluyor. Dökün-
tüler geçtiğinde çocuklar okula 
gidebilir. Çocuklarda döküntüler 
bizim için önemli. Çocuğunuzda 
bir döküntü gördüğünüzde ilaç 
ile evde takip edilmemeli. En 
yakın zamanda çocuk hekimine 
başvuru yapılmalı. Çünkü en ba-
sit bir enfeksiyonda bir alerjiden 
çok daha ileriye giden hastalıklar 
mevcut. Biz bunları muayene de 
ayırt edebiliyoruz" şeklinde ko-
nuştu.  n İHA

Çocuklarda el ayak 
hastalığına dikkat

Cep telefonları hayatımızı ko-
laylaştırsa da olumsuz yönleriyle 
de dikkat çekiyor. Medicana Sağlık 
Grubu Nöroloji Uzmanı Yaşar Al-
paslan, yoğun cep telefonu kullanı-
mının kanser oluşumunu tetikledi-
ğini ifade etti.

Teknolojik gelişmelerin bir yan-
dan hayatımızı kolaylaştırırken, 
diğer taraftan da insan sağlını cid-
di oranda tehdit ettiğini belirten 
Medicana Sivas Hastanesi Nöroloji 
Uzmanı Yaşar Alpaslan, “Etrafımız 
birçok elektromanyetik dalga ile sa-
rılmış durumdadır. Hemen hemen 
günün her saatinde radyo ve tele-
vizyon dalgaları, wireless dalgaları, 
en önemlisi de cep telefonu frekans 
dalgalarının sağlığımız üzerindeki 
olumsuz etkilerine maruz kalıyo-
ruz. Yoğun cep telefonu kullanımı-
nın en azından beyin yorgunluğuna 
sebebiyet verdiği neredeyse kesin 
gibidir. Ayrıca baş ağrıları, uyku dü-

zensizliği, hafıza zayıflaması, yoğun 
stres ve yorgunluk, konsantrasyon 
ve dikkat dağınıklığı gibi durumlara 
yol açabilmektedir” dedi.

YOĞUN CEP TELEFONU 
KULLANAN KİŞİLER 

RİSK ALTINDA
Son 10-20 yıl içerinde gerek 

Alzheimer ve parkinson gibi or-

ganik beyin hastalıkları, gerekse 
depresyon, panik atak ve takıntı 
hastalığı gibi psikolojik hastalık-
ların artış gösterdiğini söyleyen 
Dr. Alpaslan, “Cep telefonları ile 
beyin tümörleri arasında somut 
bir bağlantı kurulamamış olsa 
da, en azından glioma veya me-
nengioma gibi beyin tümörleri-

nin gelişme ihtimalini arttırdığı 
yaygın bir kanaat durumunda-
dır. ABD'nin finans merkezi olan 
Wall Street'de saatlerce cep te-
lefonlarıyla konuşan borsacılar-
da beyin tümörlerinin normale 
göre çok daha fazla görüldüğü 
bildirilmektedir. Washington 
Üniversitesi biyomühendisle-
rinden Henry Lai, cep telefonu 
sinyallerinin DNA sarmalında-
ki fizyolojik yapıyı bozduğunu 
ve kopmalara neden olduğunu 
ifade etmektedir. Uluslararası 
Kanser Araştırmaları Enstitüsü-
nün 2008'de yayınladığı rapor-
da 10 yıl ya da daha üzeri cep 
telefonu kullanan kişilerde yüz-
de 40 daha fazla beyin tümörü 
tespit edildiği bildirilmektedir. 
2009'da İsveç'te yapılan başka 
bir araştırmada ise beyin kanser 
oluşumunu 5 kat arttırdığı iddia 
edilmektedir” dedi.

Cep telefonlarını ve diğer elekt-
ronik cihazların mümkün olduğun-
ca yatak odasında bulundurulma-
ması gerektiğini söyleyen Alpaslan, 
“Cep telefonlarını direkt kulağa 
götürerek değil, kulaklıkla, eğer bu 
mümkün olmazsa hoparlör açılarak 
uzaktan görüşme yapmalıyız. Cep 
telefonları, özellikle ilk arama ya-
parken en yoğun radyasyon yaydığı 
için birini aradığınızda iletişim sağ-
lanmadan telefonu kulağa götür-
memeliyiz. Cep telefonlarını cepte 
değil, çantada taşıyıp mümkün 
olduğunca vücuttan uzakta tut-
malıyız. Cep telefonunuz açıkken 
kullanmıyor olsanız bile radyasyon 
yaymaya devam eder. Görüşmele-
rimiz günde yarım saati aşmamalı, 
mümkünse kablolu telefonları ter-
cih etmeliyiz. Sinema, tiyatro veya 
konferans gibi topluluklarda tama-
men kapatınız. Çünkü sessize alsa-
nız bile mekândaki çok sayıda cep 

telefonunun sinyal alışverişi nede-
niyle risk oluşturacaktır” dedi.

“ÇOCUKLARIN ZARAR 
GÖRME İHTİMALİ 

ÇOK DAHA YÜKSEK”
Cep telefonlarının mümkün 

olduğunca çocuklardan uzak tu-
tulması gerektiğinin altını çizen 
Dr. Alpaslan, “Çocukların beyin 
gelişimleri henüz tam olmadığı 
için cep telefonlarından zarar gör-
me ihtimali daha yüksektir. Yoğun 
cep telefonu kullanımı baş ağrıları, 
uyku düzensizliği gibi durumları 
tetikleyebilmektedir. Sonuç itiba-
rıyla teknolojiyi kullanmalı fakat 
esiri olmamalıyız. Beyin sağlığımız 
için mümkün olduğunca elektronik 
ortamlardan uzak durmalı, wireless 
yerine kablolu internet ve ev tele-
fonları kullanmalıyız. Cep telefonla-
rını sohbet ve oyun aracı olarak de-
ğil, iletişim amaçlı kısa süreler için 
kullanmalıyız” dedi. nİİHA

Cepte taşınan 'tehlike' kanser riskini artırıyor

Dr. Ayla Ünver Alçay

Yaşar Alpaslan
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Hedef başarıyı 
yukarıya taşımak 

Türkiye 18 Yaş Altı Hentbol Milli Takımı, Akdeniz Konfederasyon Kupası'nda başarı çıtasını daha yukarıya taşımayı hedefliyor. 
Takım, Tunus'ta 8-13 Nisan tarihlerinde düzenlenecek Akdeniz Konfederasyon Kupası'nın hazırlıkları için Giresun'da kampa girdi

Türkiye 18 Yaş Altı Hentbol 
Milli Takımı, Akdeniz Konfederas-
yon Kupası'nda başarı çıtasını daha 
yukarıya taşımayı hedefliyor. Ta-
kım, Tunus'ta 8-13 Nisan tarihle-
rinde düzenlenecek Akdeniz Kon-
federasyon Kupası'nın hazırlıkları 
için Giresun'da kampa girdi. Milli-
ler çalışmalarını Batlama Hüseyin 
Avni Alparslan Spor Salonu'nda 
sürdürüyor. Genç milli takımın Ba-
şantrenörü Selim Karaağaçlı,  2-3 
haftalık süreçler içerisinde kamp 
yapmaya devam edeceklerini söy-
ledi. Milli takımın, Erkekler Süper 
Lig, Erkekler 1. Lig ve 2. Lig'de 
mücadele eden takımların oyuncu-
larından oluştuğunu belirten Kara-
ağaçlı, sporcuların müsabaka per-

formansını etkilemeden düzgün 
bir periyotta yeni bir oyun felsefesi 
oluşturmak istediklerini anlattı. 
Karaağaçlı, Akdeniz Konfederas-
yon Kupası'nda başarılı olmak iste-
diklerini vurgulayarak, "Bir önceki 
kupada Türkiye üçüncü olmuştu. 
Biz bu çıtayı daha yukarıya getire-
bilmek için daha fazla çalışıyoruz. 
Çok yetenekli bir yaş grubu geldi 
ve bu yaş grubuyla daha istekli ve 
arzulu çalışma imkanı buluyoruz." 
dedi. Gelecek vadeden bir oyun-
cu havuzu olduğunu dile getiren 
Karaağaçlı, "Bu havuz içerisinde 
müsabaka performansı yüksek 
olan sporcularımızın hem kulüp 
düzeyinde takibini yaparak hem de 
organizasyonumuza, yeni oyun fel-

sefemize ne kadar uyumlu oldukla-
rını bilimsel verilerle tespit ederek 
çalışmaya devam ediyoruz." diye 
konuştu.

EN AZ 5 KAMP 
DÜZENLENMESİ PLANLANIYOR
A Milli Takım'ın oyun sistemini 

baz aldıklarına işaret eden Karaa-
ğaçlı, sporcuları bu oyun şekline 
uygun çalıştırmak istediklerinin 
altını çizdi. Şubatta tekrar sportif 
yetenek tarama testi yapacaklarını 
ifade eden Karaağaçlı, Tunus'ta ya-
pılacak organizasyon öncesi en az 
5 kamp programı daha planlaya-
caklarını belirtti. Karaağaçlı, oyun-
cuların bireysel performanslarını 
ve oyun içerisindeki gelişimlerini 
daha yukarı çıkarmak istediklerini 

anlattı. Türkiye'de hentbolun genç 
yaş kategorisinde daha iyi yerlerde 
olacağını aktaran Karaağaçlı, alt 
kategorilerdeki oyuncu havuzunun 
genişletilmesi için Türkiye Hentbol 
Federasyonunun çok iyi projeleri 
olduğunu kaydetti. Oyuncular-
dan Mustafa Aydın ise yeni teknik 
ekiple ikinci kampı gerçekleştir-
diklerini, sıkı çalıştıklarını söyledi. 
Önlerinde Akdeniz Konfederasyon 
Kupası olduğunu anımsatan Aydın, 
"Bundan önceki abilerimiz bu ku-
pada güzel bir hedef gerçekleştir-
di. Bizler de daha güzel hedeflere 
ulaşmaya çalışacağız. Rakiplerimizi 
analiz ediyoruz. Savunma konu-
sunda daha çok çalışıyoruz." değer-
lendirmesinde bulundu.  nAA

NBA'de Los Angeles La-
kers konuk ettiği Portland Tra-
il Blazers'ı 114-106'lık skorla 
yendi. Lakers'ta yıldız bas-
ketbolcu LeBron James 38 
sayı, 8 asistle oynadı. NBA'de 
normal sezon heyecanı 6 kar-
şılaşma ile devam etti. Los 
Angeles Lakers evinde karşı-
laştığı Portland Trail Blazers'ı 
114-106'lık skorla mağlup 
etti ve 19. galibiyetini kazan-
dı. Lakers'ta LeBron James 
38 sayı, 8 asist, Max Christie 
28 sayı, 3 ribaund ve Austin 
Reaves da 15 sayı, 11 asistle 
mücadele etti. Bu sezonki 22. 
yenilgisini alan Portland'da 
ise Anfernee Simons 23 sayı, 
5 asist, Shaedon Sharpe ile 

Deni Avdija da 19'ar sayı ile 
katkıda bulundu.

GOLDEN STATE'DEN, 
PHİLADELPHİA'YA 34 SAYI 

FARK
Golden State Warriors sa-

hasında mücadele ettiği Phi-
ladelphia 76ers'ı 139-105'lik 
skorla yendi. Ligdeki 17. ga-
libiyetini elde eden Golden 
State'de Stephen Curry 8'de 8 
üçlükle oynadığı müsabakada 
30 sayı, 10 ribaund ile double 
double yaptı. Takımda ayrıca 
Jonathan Kuminga 20 sayı, 
Dennis Schröder, Andrew 
Wiggins ve Draymond Green 
de 15'şer sayıyla oynayarak 
galibiyete katkıda bulundu. 
Bu sezonki 19. mağlubiyetini 

alan Philadelphia'da ise Joel 
Embiid'in 28 sayı, 14 ribaund 
ile yaptığı double double per-
formansı galibiyete yetmedi.

NBA'de günün toplu so-
nuçları şöyle:

Minnesota Timberwol-
ves: 115 - Boston Celtics: 118

Miami Heat: 115 - India-
na Pacers: 128

Oklahoma City Thunder: 
116 - Los Angeles Clippers: 
98

Milwaukee Bucks: 110 - 
Brooklyn Nets: 113

Golden State Warriors: 
139 - Philadelphia 76ers: 105

Los Angeles Lakers: 114 
- Portland Trail Blazers: 106. 
n İHA

NBA’de Lebron James fırtınası!

İngiltere Premier Lig ekibi 
Brighton Hove Albion forması 
giyen milli futbolcu Ferdi Ka-
dıoğlu, sol ayak baş parma-
ğından ameliyat oldu. Brighton 
Hove Albion'da top koşturan 
milli futbolcu Ferdi Kadıoğlu, 
ameliyat oldu. 25 yaşındaki fut-
bolcu, sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada, sol ayak baş 
parmağından operasyon geçir-

diğini duyurdu. Milli futbolcu, 
koltuk değnekleriyle paylaştığı 
fotoğrafa, “İyileşme sürecim 
başladı, eskisinden daha güçlü 
döneceğim” notunu ekledi. Yaz 
transfer döneminde Fenerbah-
çe’den İngiliz kulübü Brighton’a 
transfer olan Ferdi, şu ana kadar 
toplam 8 resmi maçta forma gi-
yerek, 445 dakika süre aldı.  
n İHA

Ferdi Kadıoğlu ameliyat oldu

Futbolseverler, İngiltere 
Premier League'de ocak ayı 
içerisinde birbirinden önemli 
müsabakaları izleme fırsatı 
bulacak. Pazar günü lider Li-
verpool, evinde Manchester 
United ile karşılaşacak. Li-
verpool'un en yakın takipçisi 
Arsenal de Brighton ve Totten-
ham ile kritik maçlar oynaya-
cak. Liverpool'un 45 puanla 
en yakın takipçisi Arsenal'in 6 
puan önünde liderlik yarışını 
önde götürdüğü İngiltere Pre-
mier League'de ocak ayı içeri-
sinde birbirinden önemli karşı-
laşmalar oynanacak. Bu sezon 
ligde istediğini bulamayan ve 
oynadığı 19 maçta topladığı 
24 puanla 11. sırada yer alan 
Tottenham, yarın 32 puanla 5. 
basamakta bulunan Newcastle 
United'ı konuk edecek. 5 Ocak 
Pazar günü ise lider Liverpo-
ol, sahasında Manchester 
United ile mücadele edecek. 
Ocak 2025 itibarıyla tüm Di-
giturk üyeleri de ek bir ücret 

ödemeden İngiltere Premier 
League heyecanını yaşaya-
cak. Muhammed Salah, Erling 
Haaland, Kai Havertz, Bruno 
Fernandes, Cole Palmer gibi 
yıldız futbolcular sezon boyun-
ca beIN SPORTS ekranlarında 
tüm abonelerle buluşacak. 
Ocak ayında öne çıkan Premier 
League maçları şöyle:

Bugün 
15.30 Tottenham - New-

castle United
20.30 Brighton Hove Albi-

on - Arsenal
 Pazar
19.30 Liverpool - Manc-

hester United
15 Ocak Çarşamba
23.00 Arsenal - Tottenham
16 Ocak Perşembe
23.00 Manchester United - 

Southampton
18 Ocak Cumartesi
20.30 Arsenal - Aston Villa
25 Ocak Cumartesi
20.30 Manchester City – 

Chelsea. n İHA

İngiltere Premier League'de 
ocak ayında heyecan dorukta



Türkiye’nin en büyük amatör spor kulüplerinden birisi olan Selçuklu Belediyespor Kulübü 2024 yılında da Ulusal ve Uluslararası şampiyonalarda el-
de ettiği başarılarla dikkat çekti. Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 2024 yılında madalya kazanan sporcu ve antrenörlerini tebrik etti 

 Selçuklu Belediyespor Ku-
lübü, 2024 yılında katıldığı 
Ulusal ve Uluslararası müsaba-
kalardan toplam 145 madalya 
kazanarak önemli bir başarıya 
imza attı. Türkiye’nin en büyük 
amatör spor kulüplerinden bi-
risi olan Selçuklu Belediyespor 
Kulübü 2024 yılında da Ulusal 
ve Uluslararası şampiyonalar-
da elde ettiği başarılarla dikkat 
çekti. Takım sporlarında şeh-
rimizi başarıyla temsil eden 
Selçuklu Belediyespor Kulübü, 
bireysel branşlarda ise 12 farklı 
kategoride 56 altın, 41 gümüş 
ve            48 bronz madalya 
kazandı. Bisiklet, Güreş, Halter, 
Judo, Karate, Kick Boks, Masa 
Tenisi, Satranç, Taekwondo, 
Wushu Kung-Fu, Jimnastik ve 
Okçuluk branşlarında mücade-
le eden 87 sporcu 2024 yılında 
kulübümüzü ve ülkemizi en iyi 
şekilde temsil ederek toplamda 
145 madalya kazanma başarısı 
gösterdi. Kick Boks branşın-
da Kübra İnceli Macaristan’da 
düzenlenen Dünya Şampiyo-
nasında gençler kategorisinde 
üçüncülük elde ederek bronz 
madalyanın sahibi oldu. Halter 
branşında ise Avrupa Şampi-
yonasında Yıldızlar ve U23 ka-
tegorilerinde mücadele eden 
Milli Sporcular Selahattin Altın, 
Abdullah Efe Kolçak, Yiğithan 
Eroğlu ve Ali Oflaz, toplamda 
2 gümüş ve 2 bronz madalya 
kazanarak önemli bir başarıya 
imza attı.

FUTBOL’DA TARİHİ SEZON
Türkiye’nin en büyük ama-

tör spor kulüplerinden birisi 
olan Selçuklu Belediyespor Ku-
lübü, Futbol branşında 2024 yı-
lını tarihi bir başarıyla tamam-
ladı. U14-U15-U16-U17-U18 
yaş gruplarında Konya Şampi-
yonu olarak Türkiye Şampiyo-
nalarında mücadele etme hakkı 
kazanmıştı. Temsilcimiz Türki-
ye Şampiyonalarında da U16’da 
Türkiye Şampiyonu, U17’de ise 
Türkiye ikincisi olarak sezonu 
çifte kupa ile kapattı ve tarihi 
bir başarıya imza attı. Konya 
Futbol tarihinde bu başarıya 
ulaşan ilk kulüp olan Selçuklu 
Belediyespor Kulübü, Türkiye 
Futbol Federasyonu tarafından 
2024 yılının en başarılı amatör 
futbol kulübü seçildi.

SUTOPU BRANŞINDA 
SÜPER LİG HEYECANI

Geçtiğimiz sezon Sutopu 
1.Liginde şehrimizi başarıy-

la temsil ederek sezonu ikinci 
sırada tamamlayan Selçuklu 
Belediyespor Kulübü Suto-

pu takımı Süper Lige yüksel-
meyi başardı. Tamamı altyapı 
ve genç sporculardan oluşan 

Selçuklu Belediyespor Kulübü 
Sutopu Takımı, 2024-2025 se-
zonunda 8 takımın yer alacağı 
Süper Lig’de şehrimizi tem-
sil edecek. Önümüzdeki sezon 
Süper Lig’de mücadelece ede-
cek olan Selçuklu Belediyespor 
Kulübünü yeni sezonda ise 
zorlu maçlar bekliyor. Altyapı-
dan yetişen genç sporculardan 
kurulu bir takım olan Selçuklu 
Belediyespor Kulübü Sutopu 
Takımı, branşında önemli ba-
şarılara imza atan Galatasaray 
ve Enka Spor kulüpleriyle karşı 
karşıya gelecek. 8 takımın yer 
aldığı ligde sezonu ilk 4 sırada 
tamamlayan takımlar Play-Of-
f’a yükselirken, ligi son sırada 
tamamlayan takım bir alt lige 
düşüyor.

BAŞKAN PEKYATIRMACI’DAN 
TEBRİK

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, 2024 yı-
lında madalya kazanan sporcu 
ve antrenörlerini tebrik etti. 
Başkan Pekyatırmacı, “Selçuklu 
Belediyespor Kulübü sporcula-
rımız 2024 yılında katıldıkla-
rı Türkiye, Balkan, Avrupa, ve 
Dünya şampiyonalarında 12 
farklı branşta toplam 145 ma-
dalya kazanma başarısı göster-
di. Milli sporcularımızın elde 
ettiği başarılar bizleri ve ül-
kemizi ayrıca gururlandırıyor. 
Takım sporlarında ise Selçuklu 
Belediyespor Kulübümüz 2024 
yılına damga vurdu diyebili-
riz. Futbol Takımımız tarihi bir 
sezon geçirerek U16 katego-
risinde Türkiye Şampiyonu, 
U17 kategorisinde ise Türkiye 
ikincisi olmayı başardı ve Tür-
kiye Futbol Federasyonu tara-
fından yılın en başarılı amatör 
futbol kulübü seçildik. Futbol 
branşımızın yanı sına Sutopu 
branşında da kulübümüz 1.Lig 
müsabakalarını ikinci sırada 
tamamlayarak Süper Lig’e yük-
selme başarısı gösterdi. Tama-
mı spor okullarımızdan yetişen 
öğrencilerden oluşan Sutopu 
takımımızın önümüzdeki sezon 
şehrimizi Süper Lig’de tem-
sil edecek. Spor Okullarımızın 
amacına uygun bir başarı örne-
ğine imza atan sporcularımızı 
ve antrenörlerimizi tebrik edi-
yorum. Kulübümüz formasıyla 
bizleri temsil eden tüm sporcu-
larımıza bir kez daha teşekkür 
ediyor, başarılar diliyorum” ifa-
delerini kullandı.
nSPOR SERVİSİ      

Selçuklu Belediyespor 
2024'e damga vurdu
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Trendyol Süper Lig 2024-
2025 sezonunda ikinci devrenin 
perdesi  dün oynanan maçlarla 
açıldı. TÜMOSAN Konyaspor 
deplasmanda Corendon Alan-
yaspor ile karşılaştı. Mücadele 
Alanyaspor’un 2-0’lik galibiye-
ti ile sonuçlandı. Alanyaspor'a 
galibiyeti getiren golleri 8.daki-
kada Makouta ve 54. dakikalar-
da Cordova attı. Konyaspor’un 
golünü ise 90+5’inci dakikada 
Blaz Kramer kaydetti.  Bu so-
nucun ardından Alanyaspor pu-
anını 21'e yükseltirken, Süper 
Lig'deki 4 maçlık yenilmezlik 
serisi biten Konyaspor 20 pu-
anda kaldı. Gelecek hafta Kon-
yaspor sahasında Fenerbah-
çe’yle karşılaşacak. 

DEMİRBAĞ VE JEVTOVİC 
FENERBAHÇE MAÇINDA YOK
TÜMOSAN Konyaspor’lu  

Adil Demirbağ ve Jevtovic 
Alanya karşısında gördükleri 
kart nedeniyle Fenerbahçe kar-
şısında forma giyemeyecek

MAÇTAN DAKİKALAR
1. dakikada: Alanya'da ilk 

düdük çaldı maça Konyaspor 
başladı.

8. dakikada: Alanyaspor 
karşılaşmada 1-0 öne geçti. Sağ 
kanattan ceza sahasına yapılan 
ortada Efecan kafayı vurdu ka-
leci Slowik'ten dönen topu Ma-
kouta filelere gönderdi.

13. dakikada: Maçta ilk sarı 
kart Konyaspor'da Oğulcan'a 
çıktı.

20. dakikada: Alanyaspor'un 
ceza sahası sağ çaprazından ka-
zandığı serbest vuruşta Aliti or-
tasını yaptı, kaleci Slowik par-
maklarının ucuyla topu kornere 
çeldi.

22. dakikada: Konyaspor, 
Rize maçındaki gibi sahada hiç-
bir varlık gösteremiyor. Ev sa-
hibi ekip kanat organizasyonları 
ile etkili oluyor.

23. dakikada:Konyaspor'dan 
rakip kalede ilk tehlikeli atak! 
Prip'in sağ kanattan ceza saha-
sına çevirdiği topta Umut vuru-
şunu yaptı, kaleci Ertuğrul sağı-
na uzanarak kritik müdahale ile 
topu kornere uzaklaştırdı.

35. dakikada: Karşılaşma-
da tempo düştü. Oyun Alan-
yaspor'un kontrolünde devam 
ediyor.

41. dakikada: Pedrihho ile 
hava topu mücadelesi sonrası 
Alanyaspor'da Yusuf Özdemir 
sarı kart gördü.

45. dakikada: İlk yarıya en 
az 1 dakika ilave edildi. Uzat-
ma dakikalarında Konyaspor'da 

Adil ve ev sahibi ekipte 
Hwang'a sarı kart çıktı.

45+1 dakikada: Hakem 
Zorbay Küçük ilk 45 dakika-
yı bitiren düdüğü çaldı. Alan-
yaspor 1-0 üstünlükle soyunma 

odasına girdi.
Müsabakanın ilk yarısı Alan-

yaspor'un 1-0 üstünlüğüyle ta-
mamlandı.

46. dakikada: Karşılaşmada 
ikinci yarı ev sahibi ekibin vu-
ruşu ile başladı.

54. dakikada: Alanyaspor 
Cordova'nın golü ile 2-0 öne 

geçti.
56. dakikada: Kon-
yaspor Jevtovic'te 

sarı kart gördü ve Fenerbahçe 
maçında cezalı duruma düştü.

60. dakikada: Konyaspor 4 
oyuncu değişikliği birden yap-
tı. Ndao, Aleksic, Uğurcan ve 
Prip'in yerine Yusuf Erdoğan, 
Melih, Bazoer ve Tunahan oyu-

na dahil oldu.
69. dakikada: Sağ kanatta 

Tunahan'ın nefis pasında Me-
lih İbrahimoğlu ceza sahasına 
ortayı yaptı, Yusuf'un vuruşu 
kaleci Ertuğrul'un üzerine gitti. 
Oyuncu değişiklerinden sonra 
Konyaspor 4 pozisyon buldu 
ancak skoru değiştiremedi.

72. dakikada: Alanyaspor'da 
Janvier ve Hwang kenara alın-
dı, Fatih ve Lopes oyunda.

76. dakikada: Recep Uçar 
son hamlesini Kramer ile yaptı. 
Pedrinho oyundan çıktı.

80. dakikada: Karşılaşmada 
son 10 dakikaya Alanyaspor'un 
2-0 üstünlüğü ile girildi.

90+6. dakikada Konyaspor 
farkı bire indirdi. Sol kanattan 
gelişen atakta Yusuf Erdoğan'ın 
ceza sahasına çevirdiği ortada 
Kramer'in kafa vuruşunda me-
şin yuvarlak ağlarla buluştu: 
2-1

Karşılaşma ev sahibi ta-
kımın 2-1 üstünlüğüyle sona 
erdi.

Hakemler: Zorbay Küçük, 
Murat Tuğberk Curbay, Bilal 
Gölen

Corendon Alanyaspor: Er-
tuğrul Taşkıran, Hadergjonaj, 
Lima, Aliti, Yusuf Özdemir, 
Richard, Makouta (Dk. 85 Bu-
luthan Bulut), Efecan Karaca, 
Janvier (Dk. 72 Fatih Aksoy), 
Hwang (Dk. 72 Rony Lopes), 
Cordova (Dk. 90+1 Serdar 
Dursun)

TÜMOSAN Konyaspor: 
Slowik, Oğulcan Ülgün, Adil 
Demirbağ, Uğurcan Yazğılı (Dk. 
60 Bazoer), Guilherme, Jev-
tovic, Ndao (Dk. 60 Yusuf Er-
doğan), Aleksic (Dk. 60 Melih 
İbrahimoğlu), Pedrinho (Dk. 76 
Kramer), Prip (Dk. 60 Tunahan 
Taşçı), Umut Nayir

Sarı kartlar: Dk. 13 Oğul-
can Ülgün, Dk. 45+2 Adil De-
mirbağ, Dk. 56 Jevtovic, Dk. 
74 Tunahan Taşçı (TÜMOSAN 
Konyaspor), Dk. 41 Yusuf Öz-
demir, Dk. 45+2 Hwang, Dk. 
67 Cordova (Corendon Alan-
yaspor)

Goller: Dk.8 Makouta, Dk. 
54 Cordova (Corendon Alan-
yaspor), Dk. 90+6 Kramer (TÜ-
MOSAN Konyaspor) 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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Yeşil-Beyazlılar 
Akdeniz’de kayıp

3 puan hedefiyle Alanya’ya giden yeşil-beyazlılar Rize maçındaki gibi ilk yarıda sahada varlık gösteremedi. Rakibi-
ne 2-1 mağlup olan Konyaspor, 2025’e mağlubiyetle başladı. Konyaspor bu sonuçla 54 gün sonra ligde kaybetti 
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